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Mogyoród Nagyközség Önkormányzat 
Képviselő-testülete 
7/2025. 
2025.04.28. 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült: Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 2025. április 28-án 
15:00 órakor megtartott nyilvános üléséről 
 
Az ülés helye: Mogyoród Nagyközség Önkormányzat ülésterme 
                      (2146 Mogyoród, Dózsa György út 40.) 
 
Jelen vannak:  Trabalka Szilvia  polgármester  

Babják Gábor  képviselő 
Kurfis László  képviselő 

  Kurucz Péter   képviselő 
  Mácsik Dénes  képviselő 
  Ribai Zoltán   alpolgármester 
  Zachár Zsolt   képviselő 

 
Nem vett részt az ülésen, távol maradt, távolmaradását előre jelezte:  
    Dr. Szabó István  képviselő 
    Kamarás Zsuzsanna   képviselő 

  
Hivatal, intézmények és gazdasági társaság részéről jelen vannak: 

dr. Nagy Ildikó             jegyző 
Tadics Attila              aljegyző 
 Hányik-Lovas Bernadett            igazgatási irodavezető 
Vasné Belics Orsolya műszaki, településüzemeltetési és beruházási 

irodavezető 
 Vargáné Kurfis Erika pénzügyi irodavezető 
 Tóth Emese megbízott óvodaigazgató 

 Hegyes Péter                  jegyzőkönyvvezető 
 
Jelenléti ív a jegyzőkönyv mellékletét képezi! 

 
Trabalka Szilvia polgármester: Szeretettel köszöntöm a jelenlévőket Mogyoród Nagyközség 
Önkormányzat Képviselő-testületének mai ülésén. Megállapítom, hogy 7 fővel határozatképesek 
vagyunk. Dr. Szabó István külföldi tartózkodása miatt nem tud részt venni, illetve Kamarás 
Zsuzsanna jelezte, hogy a 3 órás kezdésre nem fog ideérni, de várhatóan a későbbiekben érkezik. 
A meghívóban kiküldött napirendekkel kapcsolatban 3 dolgot szeretnék kérni tőletek. Az egyik, 
hogy a 14-es napirendnél, ez a Mogyoród patak rehabilitációs projekt, itt volt a 
Településfejlesztési Bizottságnak egy kérése, hogy Hankó Balázs miniszter úr felé a Kehop Plusz 
pályázat kapcsán küldjük el a kérdésünket. Az e-mail elküldésre került, és majd hogyha lesz 
válasz, akkor visszajön ez a Testület elé. Úgyhogy én ezt le is venném napirendről.  
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Illetve a 22-es napirendnél, a sportlétesítmény bérleti díjakról szóló határozat módosítása kapcsán 
ígéretet kaptam arra, hogy valamilyen számadatokat fogunk kapni a táblázat módosításához. Ez 
nem érkezett meg, úgyhogy ezt a májusi ülésre visszahozzuk, így a 22-eset is le szeretném venni. 
Valamint lesznek képviselők, akiknek el kell majd mennie egy temetés miatt, viszont szeretnének 
részt venni a civil keret felosztásának döntésében. Így a 2. napirendre előre kerül a Civil 
szervezetek támogatása 2025. című napirend, és akkor ezekkel a módosításokkal szeretném a 
napirendeket szavazásra bocsátani. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 122/2025.(IV.28.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2025. április 28-i ülésének 
napirendjét – azzal, hogy az eredetileg 14-es (131. et.) és 22-es (129. et.) napirendi pontok 
lekerülnek napirendről, valamint az eredetileg 17. napirendi pont (127. et.) előre kerül a 2. helyre 
- az alábbiak szerint fogadja el:  
 
NAPIREND ELŐTT: 
1. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről 

 
NAPIRENDEK: 
1. Gödöllő Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2024. évi beszámolója 
2. Civil szervezetek támogatása 2025. 
3. NAGYHÉSZ – előzetes szándéknyilatkozat – Filmstúdió  
4. Mogyoród tervkoncepciók ajánlatkérés 
5. Ajánlatkérés és szerződéskötés a Vis maior EBR42 azonosító: 631 514 pályázat tervezési 
feladatainak ellátására 
6. Ajánlatkérés és szerződéskötés a Vis maior EBR42 azonosító: 631 786 pályázat tervezési 
feladatainak ellátására 
7. Ledfal és sátor bérlése (a Bajnokok Ligájának a kivetítésére) 
8. Fogorvosi szerződés felülvizsgálata – Donadent Kft. 
9. Pedagógus továbbképzési program elfogadása 
10. Szerződéskötés köztemetés ellátására 
11. Önkormányzati ingatlan értékesítése 1547/2 hrsz 
12. Vízkár elhárítási terv felülvizsgálata 
13. A 0188/9 hrsz ingatlan (Malom) bérbeadása nyári tábor céljából 
14. Közterület-felügyeleti feladatok ellátása 
15. Csatlakozás a Gödöllő Többcélú Kistérségi Társuláshoz 
16. Hivatali gépjármű vásárlása 
17. A Peter Cerny Alapítvány támogatási kérelme 
18. A Jakab Mihály Népdalkör támogatási kérelme 
19. A Mogyoród Közoktatásért Alapítvány támogatás elszámolása 
20. Pályázati kiírás sportreferens munkakör betöltésére 
 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
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NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA: 

 
 
1. Gödöllő Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2024. évi beszámolója 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 118.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Szeretettel köszöntöm a parancsnokság képviselőit köreinkben. 
A napirendet tárgyalta a Településfejlesztési Bizottság és javasolta a beszámoló elfogadását. Én 
néhány dolgot bejelöltem, és gondoltam, hogy azt itt az ülésen a közvetítésben is kiemelném. 
Talán egy fontos számadat, hogy milyen léptékű feladatellátásról van szó, hogy a 
parancsnoksághoz a települések lakosságszámát tekintve 200.000 fő ellátása tartozik. A káreseti 
tevékenységben az adatok csökkenő tendenciát mutattak. Ami nekem meglepő volt, az itt a téves 
jelzések számának az aránya. Az összes jelzésből kiemeltem, hogy a folyamatos prevenciós 
tevékenységnek köszönhetően 2024. évben sem tűzeset, sem szén-monoxid mérgezés 
következtében nem következett be haláleset. Szerintem ez egy fontos dolog. Mogyoród 
vonatkozásában pedig a műszaki mentés és a tűzesetek számát tekintve a 2023-as évhez szintén 
csökkenő tendencia mutatkozott. Ami nekünk szintén fontos, hogy van egy önkéntes tűzoltó 
egyesületünk itt helyben, akik a lehetőségeik szerint tevékenykednek és segítik itt helyben is a 
munkánkat. Illetve talán decemberi Testületi döntés volt, hogy szerződést kötött az 
Önkormányzat a Dunakeszi-Fót Aqua Önkéntes Tűzoltó Egyesülettel is. Ők is többször volt, 
hogy egy-egy, akár tűzesetben, akár vihar után besegítettek itt a településen. Akkor egy 
szerződésben megerősítettük ezt az együttműködést velük. Én adnék lehetőséget a hozzászólásra 
és a bemutatkozásra nektek. 

 
Szigeti Róbert tűzoltó parancsnok: Köszönöm. Én is köszönteném Polgármester asszonyt és a 
tisztelt Képviselő-testületet. Igazából Polgármester asszony már elmondta a mondandómat, 
úgyhogy köszönöm szépen. Amivel kiegészíteném az az, hogy amit mindenféleképpen kiemelnék 
én is, hogy ugye nekünk a legjobb beavatkozás az az, hogyha nem kell megmozdulnunk a 
laktanyából. Ezt hogyan is tudjuk elérni? A prevenciós, megelőzés tevékenységünk erősítésével. 
Az 5. éve már, hogy nincsen területünkön tűzeseti haláleset, illetve szén-monoxid mérgezésben 
elhunyt személy. Sajnos ezt az idei évben már nem tudjuk elmondani, Pécel településen volt egy 
tűzesetben elhunyt személyünk. Úgyhogy mindig megmutatja az élet, hogy itt ezen a területen 
mindig van mit tenni. Úgyhogy én azt gondolom, hogy jó úton járunk ebben, hiszen a számaink 
azért ezt igazolják, hogy nincsenek ilyen tragédiák a területen. Megköszönném igazából így az 
Önkormányzat részéről is ezt a preventív tevékenységet. Mi mindig kiküldjük a közölni valókat a 
helyi sajtóban, úgyhogy nagyon szépen köszönöm, hogy ebben partnerek, illetve bármi nemű 
támogatásban, amit felénk nyújtottak, azt is nagyon szépen köszönjük. Továbbra is számítanánk 
rá, hogyha lehetséges ez. Illetve, amit Polgármester asszony is kiemelt, van a Mogyoródi 
Speciális Mentő és Önkéntes Tűzoltó Egyesületünk, akikkel kötöttünk már együttműködési 
megállapodást. Jelenleg a Fóti Aqua Önkéntes Tűzoltó Egyesülettel folyamatban van még, úgy 
mondom idézőjelben, hogy macerásabb. Ugye a fővárosi területhez tartozik, és egy ilyen 
háromoldalú együttműködést kell majd kötnünk, amiben a főváros is részt fog venni. 
Természetesen igénybe vettük többször már a segítségüket, ők egy nagyon jól felszerelt 
tűzoltóság. Visszatérve a Mogyoród Speciális Mentő és Önkéntes Tűzoltó Egyesülethez, nagyon 
szépen köszönöm, hogy támogatja az Önkormányzat őket.  
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Az elnök úrral folyamatos kapcsolatban vagyunk, kapták ezt a telephelyet is, úgyhogy erősödnek. 
Arra ösztönözném az Önkormányzatot, mert nagyon jó csapat, nagyon jó gárda, nagyon jó 
végzettségekkel, hogy anyagi forrással segítsék őket, hogy fejlődhessenek. Többször voltak 
segítségünkre is, úgyhogy én igazából csak köszönettel tartozom Önök felé, úgyhogy köszönjük 
szépen. Nem is szaporítanám tovább a szót, hogyha nincs több kérdés, akkor részemről ennyivel 
szerettem volna kiegészíteni. 

 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen a kiegészítést. Kérdezem a képviselőket, 
hogy van-e kérdés a napirendhez? Hogyha nincsen kérdés, akkor az eredeti határozati javaslat 
szerint a beszámoló elfogadásáról fogunk szavazni és a Testületi határozatot pedig majd el fogjuk 
küldeni. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 123/2025.(IV.28.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy elfogadja a 
Gödöllő Katasztrófavédelmi Kirendeltség Gödöllő Hivatásos Tűzoltóparancsnokság (2100 
Gödöllő, Szabadság út 28.) 2024. évi munkájáról szóló beszámolót, és ezen döntéséről a Gödöllő 
Katasztrófavédelmi Kirendeltséget értesíti. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Kabinet iroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Kristóf Sándor Zoltán tűzoltó alezredes-kirendeltségvezető: Tisztelt Polgármester asszony, 
tisztelt Képviselő-testület! Ebben a körben még nem találkoztunk. Közel egy éve, hogy már itt 
vagyok a területen. A közbiztonsági referensi ülésen Polgármester asszonnyal már azért 
dolgoztunk együtt. Egy pár gondolatot magamról engedjenek meg és tényleg nem húzom az időt. 
Kristóf Sándor tűzoltó alezredes vagyok, Gödöllő Katasztrófavédelmi Kirendeltség jelenlegi 
megbízott kirendeltségvezetője. 2000.07.01-től szolgáltam a területen. Mintegy közel 13 évet 
vonulós tűzoltóként kezdtem, szolgálatparancsnokként fejeztem be az addigi pályafutásomat. 
Elszólítottak egy magasabb szintű feladatellátásra. Mintegy röpke 12 év után volt lehetőség 
visszajönni Gödöllő területére. Ezt elvállaltam, azóta erősítem a kirendeltség csapatát, és hogy 
mennyire igazak a Parancsnok úrnak az elmondott szavai, az, hogy mekkora felelősségünk van 
mind nekünk tűzoltóknak, mind az Önkormányzatoknak, mind a lakosoknak. Egy-egy 
figyelemfelhívással milyen tragédiákat előzhetünk meg, azt nem más mutatja, mint a tavalyi év 
szerencsésnek mondható eseményszámai, ahol nem volt valóban tűzeseti haláleset. Ez azért ritka, 
sajnos ritka, hiszen, ha azt nézem, hogy az épületek állaga, elektromos hálózatok leterheltsége, 
adott esetben szabadtéren történő nem megfelelő égetési szabályok tartása. Ez mind-mind bizony 
oda vezet, hogy adott esetben testi sérülés, vagy pedig haláleset következhet be. Igyekszünk és 
felelősségünk mindannyiunknak a lakosság teljes széles körben történő preventív jellegű 
tájékoztatása. Fontosnak tartom még elmondani, hogy 2024. október elsejével hatáskör változás 
történt. Tehát egy része a hatósági tevékenységeknek átadásra került a kormányhivatal részére. 
Ez azt jelenti, hogy nem szűnt meg a hatósági feladatrendszerünk, illetve egy kicsit átalakult, 
mondhatom azt, hogy az égéstermék-elvezetőkkel kapcsolatos problémakör, feladatrendszer, ami 
nálunk maradt, veszélyes áruszállítás, természetesen az iparbiztonsági vonalon, polgári védelem, 
a lakosságvédelem.  
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De ha és amennyiben hiányosságot tapasztalunk az adott létesítményben, hiszen helyismereti 
foglalkozásokat azért tartunk, az állomány kimegy, beavatkozástechnikai szempontból 
hiányosságot találunk, ez nem kérdés, hogy részünkről továbbításra kerül magához a 
kormányhivatalhoz, illetékes kollégákhoz. Hiszen nekünk is célunk tűzvédelmi 
szabálysértéseknek a megszüntetése, elkerülése, és adott esetben vagy ne keletkezzen tűz, vagy 
ha tűz keletkezik, vagy egyéb beavatkozás, műszaki mentésre kerül sor, akkor az állomány 
hatékonyan és biztonságosan az életmentő beavatkozást végre tudja hajtani. Ezért dolgozunk és 
Parancsnok úrra ráerősítve én is köszönöm a támogatásokat, az Önkormányzat és Képviselő-
testület támogatását. Valóban van egy önkéntes tűzoltó egyesület, akik aktívan részt vesznek 
lehetőségükhöz képest, fejleszteni kell őket. Azt azért nem szabad elfelejteni, hogy a hivatásos 
tűzoltók azok, akik teljes körű felelősséggel avatkoznak be, mondjuk úgy, hogy egy szolgáltatás 
kibővítését teszi lehetővé. Jelen pillanatban ez a szolgáltatás, a tűzvédelmi, a tűzmegelőzési 
szolgáltatás. Az önkéntesek bevonása, az önkéntesség szép dolog, egy nagyon nemes dolog, 
hiszen a saját szabadidejüket ezek a kollégák feláldozzák a közösségért. Ezért én azt gondolom, 
hogy igen, támogatni kell őket és köszönjük az ő munkájukat. Köszönöm a türelmüket, ha 
kérdésük van a kirendeltség vonatkozásában, állok rendelkezésükre. 

 

Trabalka Szilvia polgármester: Köszönjük szépen, viszontlátásra. 

 

NAPIREND ELŐTT: 

 
1. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről 
(Szóbeli tájékoztató) 
 

Trabalka Szilvia polgármester: Ami a pályázatokat illeti, a Top Plusz-os energetikai 
pályázatban még az Ober János Sportcentrumban az utolsó napokban zajlik a kivitelezés és a 
műszaki átadás-átvétel. Május nyolcadikára lett kitűzve, április 17-én is és 22-én is voltunk a 
helyszínen. A bölcsőde-ügy kapcsán benyújtásra került a rendkívüli támogatási kérelem, 
pályázat. Ennek volt egy hiánypótlása is és köszönöm szépen a Pénzügyi Iroda munkáját, hogy 
ezt teljesítették a vis maior támogatásokra, ami ma 2 napirend is lesz. Megérkeztek a támogatói 
okiratok is, illetve ünnepélyes keretek között volt lehetőség a minisztériumban a támogató 
okleveleket átvenni. Nagyjából egy héttel ezelőtt, vagy bő egy héttel ezelőtt a "Te szedd" 
hulladékgyűjtési akciója lezajlott, el is szállították már, úgy tudom minden pontról az 
összegyűjtött hulladékot. Ebben aktívan részt vettek a lakóparkok egyesületei és csapatai is, 
illetve Kukukk-hegy, Szentjakab, és a Sissi lakópark is. Illetve itt a településközpontban, a Fő 
térről volt egy kis csapat, aki különböző helyszíneken gyűjtötte össze a mások által eldobált 
hulladékot. A Versenyképes járások programnak a pályázata, hogyha jól emlékszem, akkor 
április kilencedikén benyújtásra került a minisztérium felé. A Gödöllői Kistérségi Társulás 
részéről folyamatban van a Mogyoród 0266-os helyrajzi szám tekintetében egy patak per, amiben 
a másodfokú bíróság nagyjából 2 héttel ezelőtt ítéletet hozott és az elsőfokú bíróságnak 
visszaadta az ügyet és meghatározta a paramétereket, hogy újra tárgyalja. Ezt Ügyvéd úr kezeli, 
illetve a felperes tegnap küldött egy emailt, hogy vegyük ma napirendre ismételten ezt a kérdést, 
és hozzunk benne döntést. Nyilván erre most nincs lehetőség, de majd a májusi ülésre kezeljük 
ezt és visszahozzuk a patakmeder rendezés kérdését.  
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Addigra valószínűleg már az első fok is fog egy újabb tárgyalást tartani. A mai napon a Műszaki 
Irodavezető asszony jelenlétében megtörtént a Lake Forest-ben a 22 darab rácsos esővíz 
elvezetőnek a műszaki átadás-átvétele. Ezekkel ugye az volt a probléma, hogy az elmúlt tizen év 
használata közben az út megsüllyedt, és ezek a vízelnyelők magasabbra kerültek, mint maga az út 
szintje, így nem látták el a funkciójukat. Ezeknek az átalakítása befejeződött, és a munkát ma 
átvettük. Ma délután a Fő térről elszállításra került a Pest Vármegyei Értéktár vándorkiállítása, 
megy tovább egy következő helyszínre, Százhalombattára. Illetve, ami érdekesség, hogy aki a 
csíksomlyói búcsú idején majd Madéfalván jár, akkor Madéfalván lesz ez a kiállítás. Zöld zsákok 
és a szelektív kuka, ami sokakat foglalkoztat. Elég bonyolult lett az ügy. Most a Mohu 
Budapesttel aláírásra került egy adatfeldolgozói megállapodás, ami arra szolgál, hogy majd mi 
átvesszük a zöld zsákokat és kioszthatjuk a lakosság részére. Én bízom benne, hogy itt a május 
elsejei hosszú hétvégét követően valamikor megérkeznek a zöld zsákok, és hogyha jól tudom, 
akkor a szelektív kukák kiosztásának időpontjára pedig május 24-ét jelöltük meg. Majd a jövő 
héten fogunk erről a különböző felületeken, illetve újságban is információkat közzétenni, hogy 
mi lesz ennek a menete. Amit még itt hulladékgyűjtés kapcsán kiemelnék, hogy volt egy Testületi 
döntés arra vonatkozóan, hogy használt sütőolaj gyűjtő pont lesz a régi Tsz irodánál, a temető 
parkolóval szemben. Itt egy 800 literes hordó vagy edényzet helyett egy hatvan literes edényt 
hoztak ki. Jeleztük, hogy ez így nem jó, viszont látjuk, hogy ott gyűlik a sütőolaj különböző 
flakonokban. Arra kérek mindenkit, hogy a fogorvosi rendelőnél, a fogorvosi rendelő udvarában 
van továbbra is a másik ilyen gyűjtőpont, és ezt használják. Amiről még itt a következő 
napokban, hetekben lesz majd részletes információ, hogy idén is lesznek ingyenes 
szűrővizsgálatok a Kamarás József Egészségházban az előző évek mintájára. Ennek a feltételeit, 
illetve a jelentkezés feltételeit közzé fogjuk majd tenni. 

 

NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA: (folyt.) 

 
2. Civil szervezetek támogatása 2025. 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 127.) 
 

Trabalka Szilvia polgármester: A Pénzügyi Bizottság 2 részletben tárgyalta a kérelmeket és 
nekem az a javaslatom, hogy a későbbi nyomon követhetőség és visszakereshetőség érdekében 
külön szavazzunk mindegyik egyesületről vagy mindegyik támogatás összegéről. A mai napon az 
ülést megelőzően a Sportkörnek volt még egy támogatási kérelme, amiben működési támogatást 
kért, és ebben 2 igen és egy nem arányban az a döntés született, hogy erre a pályázatukra 
2.000.000 forint támogatást kapjanak. A Bizottság javaslatai szerint sorban haladva az első volt a 
Mogyoródi Sándor Huszárok Egyesülete, akik a lovaik vakcinázásának támogatását kérték. 
Minden évben erre a feladatra kérik a támogatást és számolnak el vele. 400.000 forint volt a 
kérelem és ennyit javasolt a Pénzügyi Bizottság a Testület részére elfogadni. Ezzel kapcsolatban 
van-e kérdésetek? Zachár Zsoltnak megadom a szót. 

 
Zachár Zsolt képviselő: Köszönöm a szót. Nem ehhez a sorhoz, hanem majd a Testvértelepülési 
Egyesület kapcsán szeretném bejelenteni az érintettségemet az elnöki pozíció kapcsán. 
Köszönöm. 
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Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen. Akkor először a Sándor Huszárokról fogunk 
szavazni, és most elsőre felolvasnám a határozati javaslatot, és akkor majd mindegyiknél nem 
fogom, de értelemszerűen az adatok ebbe kerülnek behelyettesítésre. Ezzel a jegyzőkönyvezés 
munkáját próbálom segíteni. Tehát a határozati javaslat, Mogyoród Nagyközség 
Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Mogyoródi Sándor Huszár 
Hagyományőrző Egyesület kérelmét támogatja és a szervezet részére a lovaik vakcinázásának 
támogatására 400.000 forint vissza nem térítendő támogatásban részesíti. Elfogadja az 
előterjesztéshez mellékelt támogatási szerződés tervezetét. Felhatalmazza a polgármestert a 
támogatási szerződés aláírására, valamint a határozat végrehajtásához szükséges egyéb 
intézkedések megtételére. Az egyes pontban meghatározott támogatást a 2025. évi költségvetés 
helyi társadalmi és civil szervezetek támogatására elkülönített előirányzat terhére biztosítja. 
Hogyha ezzel egyetértetek, akkor kérem, hogy támogassátok. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 124/2025.(IV.28.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

1. a Mogyoródi Sándor-Huszár Történelmi Lovas Hagyományőrzők Egyesülete (székhely: 
2146 Mogyoród, Ibolya utca 2.; adószám: 18038969-1-13; képviseli: Sipos Imre) 
kérelmét támogatja és a szervezetet lovaik vakcinázásának támogatására 400.000 forint 
vissza nem térítendő támogatásban részesíti.  

2. Elfogadja az előterjesztés mellékletét képező támogatási szerződés tervezetét. 
3. Felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására, valamint a határozat 

végrehajtásához szükséges egyéb intézkedések megtételére.  
4. Az 1. pontban meghatározott támogatást Mogyoród Nagyközség Önkormányzat 2025. évi 

költségvetésének civil szervezetek támogatása előirányzata (K512) sora terhére biztosítja. 
 
Határidő: 2025.05.15. 
Felelős: Adó és Pénzügyi Iroda útján a Polgármester 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A következő pályázó volt a Sissi Lakóinak Egyesülete, akik a 
Pusztaszentjakabi-tó helyreállításának támogatására, helyreállítására kértek támogatást. Itt a 
bizottsági ülésen felmerült, hogy maga a tó egy Kft. tulajdonában van. Itt a bizottsági javaslatot 
követően az egyesülettől én kaptam egy emailt, hogy attól függetlenül, hogy kinek a tulajdonában 
van a tó, Mogyoród közösségi életét fejlesztenék ezzel, és hogy Mogyoród területén található. A 
körülötte húzódó sétány pedig önkormányzati tulajdonban van. A tavat és az általa létrehozott és 
fenntartott élővilágot nem a tó tulajdonosa csodálja, hanem az itt lakó, sétáló, bicikliző és 
kiránduló, elsősorban mogyoródi polgárok. Tehát ők szerették volna azt erősíteni, hogy 
Mogyoród érdekében valósítanak meg célt. Én válaszként annyit kérdeztem ezzel kapcsolatban 
tőlük, hogy a tulajdonostól van-e felhatalmazásuk arra, hogy ott bármilyen tevékenységet 
végezzenek, de erre válasz nem érkezett. Úgyhogy én most azt mondanám, ami a bizottsági 
javaslat is volt, hogy a kérelem ne kerüljön támogatásra. Hogyha erre a kérdésre érkezik a 
későbbiekben válasz, akkor újra napirendre tudjuk venni. Akkor a határozati javaslat úgy néz ki, 
hogy Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Sissi 
Lakóinak Egyesülete támogatási kérelmét nem támogatja. Hogyha ezzel egyetértetek, akkor 
szavazzunk. 
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Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 125/2025.(IV.28.) határozata 
1. Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Sissy 

Lakóinak Egyesületének (székhely:  2146 Mogyoród, Öregbükk utca 14.; adószám: 
19339706-1-13; képviseli: Sallay Attila) támogatási kérelmét nem támogatja, tekintettel 
arra, hogy a Pusztaszentjakabi tó területe magánterület. 

2. Felhatalmazza a polgármestert, hogy a pályázót a döntésről értesítse.  
 
Határidő: 2025.05.15. 
Felelős: Adó és Pénzügyi Iroda útján a Polgármester 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 

 
Trabalka Szilvia polgármester: A következő, az LSP Team Sportegyesület támogatási kérelme, 
akik felkészülésekre és nevezési díjak költségeire kértek támogatást. A Pénzügyi Bizottság 
1.000.000 forintban határozta meg a támogatás összegét, amelyből 750.000 forint nevezési díjra, 
250.000 forint pedig sportfelszerelésre költhető el. Hogyha nincsen kérdés, akkor kérem, hogy 
erről szavazzunk. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 126/2025.(IV.28.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

1. az LSP Team Sportegyesületet (székhelye: 2146 Mogyoród, Mátyás Király út 38.; 
adószáma: 18207264-1-13; képviseli: Nagy Lajos) felkészülések és nevezési díjak 
költségeinek támogatására 1.000.000,- Ft (750.000,- Ft nevezési díjra+250.000,- Ft 
sportfelszerelésre) vissza nem térítendő támogatásban részesíti. 

2. Elfogadja az előterjesztés mellékletét képező támogatási szerződés tervezetét. 
3. Felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására, valamint a határozat 

végrehajtásához szükséges egyéb intézkedések megtételére.  
4. Az 1. pontban meghatározott támogatást Mogyoród Nagyközség Önkormányzat 2025. évi 

költségvetésének civil szervezetek támogatása előirányzata (K512) sora terhére biztosítja. 
 
Határidő: 2025.05.15. 
Felelős: Adó és Pénzügyi Iroda útján a Polgármester 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A következő, a Mogyoród Községi Sportkör. Ők benyújtottak 
egy rendezvényszervezéssel kapcsolatos kérelmet, és egy működési támogatással kapcsolatos 
kérelmet is. A Pénzügyi Bizottságnak a javaslata mindkettő esetében 2-2.000.000 forint összegű 
támogatás volt. Kérdezem, hogy ezzel kapcsolatban van-e hozzászólás? Kurfis képviselő úrnak 
megadom a szót. 

 
Kurfis László képviselő: Köszönöm szépen. Én azt szeretném, hogy külön szavazzunk róla, 
hogyha lehetséges, hiszen a Pénzügyi Bizottság is külön szavazott erről és gyakorlatilag ennyi. 
Köszönöm. 

 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen. Kurucz Péternek megadom a szót. 
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Kurucz Péter képviselő: Köszönöm. Miért van ez most így külön? Mert az előző Pénzügyi 
Bizottsági ülésen egy témát tárgyaltunk és akkor ezt meg is tárgyaltátok és akkor meg is 
szavaztátok ezt a 2.000.000 forintot. Hogy érkezett azóta újabb igény most? Mennyi a keretünk 
nekünk erre a civil alapra? Akkor így most bele fogunk-e férni ebbe a történetbe? Csak azért 
kérdezem, mert akkor a bérleti díj tekintetében másképp nyomjuk a tollat a papírra, hogyha ez így 
alakul. Köszönöm szépen. 

 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm. Maga a civil keret az idei évben is 10.000.000 
forint. Most összesítve nem tudom, mert az nincs előttem, de úgy emlékszem, hogy 5.000.000 
forint körüli volt az összeg a Pénzügyi Bizottság ülésén. 4.050.000 a maradvány a Pénzügyi 
Bizottsági javaslatokat követően enélkül. Tehát amennyiben itt 2.000.000 forint, vagy más összeg 
támogatásra kerül, akkor az még a 4.000.000 forintból fog lejönni. Akkor időrendi sorrendben a 
Mogyoród Községi Sportkör esetében a KSK 100 rendezvény szervezésével és megvalósításával 
szorosan összefüggésben lévő költségek finanszírozására 2.000.000 forint támogatási összeget 
javasolt a Pénzügyi Bizottság. Hogyha ezzel egyetértetek, akkor kérem, hogy igennel 
szavazzatok. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 127/2025.(IV.28.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

1. a Mogyoród Községi Sportkört (székhelye: 2146 Mogyoród, Sport út 24.; adószáma: 
19831497-1-13; képviseli: Farkas Tamás) KSK 100 rendezvény szervezésével és 
megvalósításával szorosan összefüggésben lévő költségek finanszírozására 2.000.000,- Ft 
vissza nem térítendő támogatásban részesíti. 

2. Elfogadja az előterjesztés mellékelt támogatási szerződés tervezetét. 
3. Felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására, valamint a határozat 

végrehajtásához szükséges egyéb intézkedések megtételére.  
4. Az 1. pontban meghatározott támogatást Mogyoród Nagyközség Önkormányzat 2025. évi 

költségvetésének civil szervezetek támogatása előirányzata (K512) sora terhére biztosítja. 
 
Határidő: 2025.05.15. 
Felelős: Adó és Pénzügyi Iroda útján a Polgármester 
A szavazás eredménye: 6 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadva. 

 
Trabalka Szilvia polgármester: És akkor a másik kérelem kapcsán pedig a Mogyoród Községi 
Sportkör működési támogatás kérelmével kapcsolatban szintén 2.000.000 forint összeget javasolt 
a Pénzügyi Bizottság. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 128/2025.(IV.28.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

1. a Mogyoród Községi Sportkört (székhelye: 2146 Mogyoród, Sport út 24.; adószáma: 
19831497-1-13; képviseli: Farkas Tamás) 2.000.000,- Ft vissza nem térítendő működési 
támogatásban részesíti. 

2. Elfogadja az előterjesztés mellékelt támogatási szerződés tervezetét. 
3. Felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására, valamint a határozat 

végrehajtásához szükséges egyéb intézkedések megtételére.  
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4. Az 1. pontban meghatározott támogatást Mogyoród Nagyközség Önkormányzat 2025. évi 
költségvetésének civil szervezetek támogatása előirányzata (K512) sora terhére biztosítja. 

 
Határidő: 2025.05.15. 
Felelős: Adó és Pénzügyi Iroda útján a Polgármester 
A szavazás eredménye: 3 igen, 1 nem, 3 tartózkodás mellett elutasítva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A következő pályázó a Mogyoródi Testvértelepülési Egyesület, 
ahol Zachár Zsolt jelezte az érintettségét, mint egyesületi elnök. Most első körben arról fogunk 
szavazni, hogy kizárjuk-e a képviselő urat a szavazásból az érintettség folytán. Nem került 
kizárásra a képviselő úr, és szavazhat a határozati javaslat esetében. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 129/2025.(IV.28.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Zachár Zsolt 
képviselőt kizárja a szavazásból érintettsége miatt a Mogyoródi Testvértelepülési Egyesület 
támogatási kérelme ügyében. 
 
A szavazás eredménye: 2 igen, 4 nem, 1 tartózkodás mellett elutasítva.  
 
Trabalka Szilvia polgármester: A Mogyoródi Testvértelepülési Egyesület Piknik Mozi 
elnevezésű rendezvényének szervezésére és lebonyolítására 1.000.000 forint támogatási összeget 
javasolt a Pénzügyi Bizottság. Hogyha nincsen kérdés, akkor szavazzunk. Kurucz Péternek 
megadom a szót. 

 
Kurucz Péter képviselő: Köszönöm szépen a szót. Én szeretnék bátorítani minden civil 
szervezetet, hogy pályázzon. Arra viszont nem bátorítok senkit, hogy ha nem sikerült a pályázat, 
akkor az Önkormányzathoz jöjjön pénzért, mert ez nem szerencsés. Szerintem ezt ne csináljuk a 
jövőben, hogyha ez most át is megy, akkor sem. Tehát nagyon támogatnám azt a Polgármester 
asszony által felvetett dolgot, hogy határozzunk meg egy keretet, hogy mennyit kaphatnak és 
minden civil szervezet ugyanannyi pénzt kapjon. Ne csináljunk ilyen szelektálást, hogy az egyik 
kap 2.000.000 forintot, a másik meg csak 200.000-et vagy 300.000-et. Tehát, hogy ezt ne 
csináljuk meg. Szerintem a jövőben érdemes lenne megszavaznunk vagy megállapítanunk 
közösen egy olyan összeget, amit mindenki megkap, és akkor szerintem sokkal igazságosabban 
tudjuk elosztani a pénzt. De visszatérve az eredeti gondolatomra, tehát azt ne csináljuk, hogy 
valaki pályázik valamire, nem nyer, de az Önkormányzat kifizeti. Én nemmel fogok szavazni. 
Köszönöm szépen. 

 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm a hozzászólást. Itt 2 dolgot szeretnék, hogy valóban 
az egyesület pályázott és nem nyert támogatást, viszont a pályázatában azt is kimutatta, hogy 
nagyságrendileg 2.000.000 forint önerőt fog ehhez, hogyha támogatjuk, ehhez az 1.000.000 
forinthoz hozzátenni. A másik dolog, amiről szintén a Bizottsági ülésen beszéltünk, hogy itt az 
elmúlt hetekben elém került a fóti rendszer is. Fót Önkormányzatának a rendszere, hogy ott is 
kulturális és sportegyesületek, szervezetek nyújthatnak be civil támogatásra pályázatot, viszont 
meg van határozva, hogy maximum 300.000 forintot kaphat egy adott évben egy szervezet. 
Illetve időközben a szadai újságban is elém került, ott már volt ebben a témakörben döntés.  
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A legnagyobb támogatási összeg, amit nyújtottak, az 590.000 forint volt. Tehát azt gondolom, 
hogy most is és az elmúlt években is, amióta legalábbis én itt ülök, nagyvonalúan kezelte az 
Önkormányzat a civilek kérelmét. Ezzel együtt pedig egyébként köszönjük a munkájukat, mert a 
mogyoródi közösségi élethez szervesen kapcsolódnak és hozzájárulnak. Alpolgármester úrnak 
megadom a szót. 

 
Ribai Zoltán alpolgármester: Köszönöm szépen Polgármester asszony. Csak röviden annyit 
szeretnék hozzátenni ehhez a napirendi ponthoz, hogy itt a Pénzügyi Bizottság által leírt 
módosító javaslat, amit ők elfogadtak, ott úgy van, hogy rendezvények szervezésére. Itt most 
konkrétan egy rendezvényről beszélünk, ha jól tudom. Tehát, hogy itt kérek egy pontosítást. A 
másik fele pedig az, hogy nagyon támogatom, amit Kurucz Péter képviselő is mondott, annyi 
módosítással - de majd akkor ezt még megbeszéljük -, hogy legyen egy maximális összeg, amit 
Polgármester asszony mondott, és azon belül tudjunk utalni. Tehát, hogy nem mindenkinek 
egyformán, hanem maximáljuk, amit a civileknek tudunk adni összeget. Köszönöm szépen. 

 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen. Kurucz Péternek megadom a szót. 

 
Kurucz Péter képviselő: Köszönöm szépen. Én maximálisan egyetértek azzal, amit 
Polgármester asszony mondott, hogy nagyvonalú volt a Testület, meg az elmúlt években az 
Önkormányzat a civil szervezeteivel kapcsolatban. Még mellé tenném azt is, hogy a nagyvonalú 
és csúnya szó, de arcra, vagy ha városi nyelven mondjuk akkor pofára osztotta ezeket a pénzeket. 
Tehát, hogy ezeket is meg kellene szerintem szüntetni egyrészről. Másrészről pedig azt is el 
kellene döntenie a Képviselő-testületnek, hogy szociális alapon kíván ehhez hozzá viszonyulni, 
ehhez a kulturális és sport pénzhez, vagy valamiféle szakmai megközelítéssel. Értem itt ezalatt 
azt, hogy a működését szeretné segíteni ezeknek a civil szervezeteknek, vagy olyan programokat 
szeretne támogatni belőle a jövőben, amik valóban színvonalasok és valóban értéket képviselnek. 
Itt Mogyoródon nem mondom, hogy nincsenek ilyenek, vannak ilyenek, kis pénzből is vannak 
ilyenek. Az mogyoródi civil szervezetek sora rendelkezik nagyon jó fellépőkkel és nagyon jó 
produkciókat láttunk itt az elmúlt években, csak akkor ebbe az irányba kell fordulni, hogy ne 
szociális alapon osszuk el a pénzeket, hanem valamiféle szakmai megközelítés legyen. Talán 
éppen a Kulturális, Oktatási és Sport Bizottságnak lesz majd ez a feladata. Úgyhogy Elnök úr 
szerintem ebben kifejezetten komoly tevékenységet fog kifejteni a jövőben. Köszönöm szépen. 

 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen. Hogyha nincs több hozzászólás, akkor a 
következő a határozati javaslat, a Mogyoródi Testvértelepülési Egyesület Piknik Mozi elnevezésű 
rendezvényének szervezésére és lebonyolítására 1.000.000 forint összeg támogatást biztosít a 
Képviselő-testület. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 130/2025.(IV.28.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

1. a Mogyoródi Testvértelepülési Egyesületet (székhely: 2146 Mogyoród, Fóti út 10.; 
adószám: 19346685-1-13; képviseli: Zachár Zsolt) a Piknik Mozi elnevezésű 
rendezvényének szervezésére és lebonyolítására 1.000.000,- Ft vissza nem térítendő 
támogatásban részesíti. 

2. Elfogadja az előterjesztés mellékletét képező támogatási szerződés tervezetét. 



12 

 

3. Felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására, valamint a határozat 
végrehajtásához szükséges egyéb intézkedések megtételére.  

4. Az 1. pontban meghatározott támogatást Mogyoród Nagyközség Önkormányzat 2025. évi 
költségvetésének civil szervezetek támogatása előirányzata (K512) sora terhére biztosítja. 

 
Határidő: 2025.05.15. 
Felelős: Adó és Pénzügyi Iroda útján a Polgármester 
A szavazás eredménye: 6 igen, 1 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A következő pályázó a Mogyoródi Közoktatásért Alapítvány, 
ahol a Pénzügyi Bizottság 608.070 forint vissza nem térítendő támogatást javasolt, ami oly 
módon oszlik meg, hogy 108.070 forintot sportszer vásárlásra kell költeniük és 500.000 forintot 
pedig a pályázatukban benyújtott rendezvényeknek a lebonyolítására. Hogyha nincsen kérdés, 
akkor kérem, hogy szavazzunk. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 131/2025.(IV.28.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

1. a Mogyoródi Közoktatásért Alapítványt (székhelye: 2146 Mogyoród, Gödöllői út 17.; 
adószáma: 18679621-1-13; képviseli: Moldovánné Bényei Anna) 608.070,- Ft vissza nem 
térítendő támogatásban részesíti, ami oly módon oszlik meg, hogy 108.070,- Ft-ot 
sportszer vásárlásra kell költeniük és 500.000,- Ft-ot pedig a pályázatukban benyújtott 
rendezvényeinek a lebonyolítására. (Szent László Gála hangosítása és Balatoni József 
előadása). 

2. Elfogadja az előterjesztés mellékelt támogatási szerződés tervezetét. 
3. Felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására, valamint a határozat 

végrehajtásához szükséges egyéb intézkedések megtételére.  
4. Az 1. pontban meghatározott támogatást Mogyoród Nagyközség Önkormányzat 2025. évi 

költségvetésének civil szervezetek támogatása előirányzata (K512) sora terhére biztosítja. 
 
Határidő: 2025.05.15. 
Felelős: Adó és Pénzügyi Iroda útján a Polgármester 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Ebben a csomagban az iskola részéről volt előző évből egy 
pályázatnak az elszámolása, a "Millió lépés az iskoládért" program keretében kaptak 300.000 
forintot. A Pénzügyi Bizottság javasolta a pályázat elszámolásnak az elfogadását. Akkor a 
határozati javaslat pedig úgy szól, hogy Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete úgy dönt, hogy a Mogyoródi Közoktatásért Alapítvány "Millió lépés az iskoládért" 
program sporteszköz beszerzésének finanszírozása céljából nyújtott 300.000 forint összegű 
támogatás felhasználására vonatkozó szakmai beszámolót és elszámolást elfogadja. Felkéri a 
polgármestert, hogy a beszámolóval kapcsolatos döntéséről a döntést követő 8 napon belül 
írásban tájékoztassa a támogatott szervezetet. Kérem, hogy erről szavazzunk. 
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Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 132/2025.(IV.28.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

1. a Mogyoródi Közoktatásért Alapítvány (székhelye: 2146 Mogyoród, Gödöllői út 17.; 
adószáma: 18679621-1-13; képviseli: Moldovánné Bényei Anna) „Millió lépés az 
iskoládért” program sporteszköz beszerzésének finanszírozása céljából nyújtott 300.000, - 
Ft összegű támogatás felhasználására vonatkozó szakmai beszámolót és elszámolást 
elfogadja.  

2. Felkéri a polgármestert, hogy a beszámolóval kapcsolatos döntéséről a döntést követő 8 
napon belül írásban tájékoztassa a támogatott szervezetet. 

 
Határidő: 2025.05.15. 
Felelős: Adó és Pénzügyi Iroda útján a Polgármester 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Mácsik Dénes képviselő 15:48-kor távozott az ülésről. 
 
3. NAGYHÉSZ - előzetes szándéknyilatkozat - Filmstúdió 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 113.) 

 
Trabalka Szilvia polgármester: A Mogyoród Filmpark Kft. benyújtott egy kérelmet, hogy egy 
parkolóként használt külterületi ingatlannak a HÉSZ besorolásának a módosítását szeretnék 
kérni. A Főépítész úr tájékoztatta őket, hogy addig, amíg nagyjából június magasságában el nem 
indul a NAGYHÉSZ néven emlegetett rendeletmódosítási csomag, addig már más HÉSZ-
módosításokat nem fogunk elindítani. Most egy folyamatban lévőnek várjuk a lezárását. A 
Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság is tárgyalta a napirendet, és javasolta a 
határozati javaslat elfogadását kiegészítve, illetve én is szeretném egy mondattal kiegészíteni, és 
akkor ez úgy szólna, hogy Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
dönt, hogy a NAGYHÉSZ nevű településrendezési eszközök megállapítási eljárása során a 
Mogyoród 0337/34 helyrajzi szám alatti ingatlanra vonatkozóan egységesen az Ev1 övezet 
kialakítását nem ellenzi. Itt a Bizottsági ülésen 2-es pontként bekerült, hogy a felek a módosítási 
szándékkal kapcsolatosan településrendezési szerződést kötnek az Önkormányzattal és egy 3-as 
pontot szeretnék még beszúrni, hogy mindezen változtatásig a döntés napján fennálló HÉSZ 
paraméterek az irányadók a területet érintően. Hogyha nincsen kérdésetek, akkor az elhangzott 
határozati javaslatról fogunk szavazni. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 133/2025.(IV.28.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

1. a NAGYHÉSZ nevű Településrendezési Eszközök megállapítási eljárása során a 
Mogyoród 0337/34 HRSZ. alatti ingatlanra vonatkozóan egységesen az Ev-1 övezet 
kialakítását nem ellenzi. 

2. A felek a módosítási szándékkal kapcsolatosan településrendezési szerződést kötnek az 
Önkormányzattal.  

3. Mindezen változtatásig a döntés napján fennálló HÉSZ paraméterek az irányadók a 
területet érintően. 
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Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Főépítész útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 

 

4. Mogyoród tervkoncepciók ajánlatkérés 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 126.) 
 

Trabalka Szilvia polgármester: Mind a Településfejlesztési, mind a Pénzügyi Bizottság 
tárgyalta. Előbbi 3 igen, 1 nem, utóbbi pedig 4 igen, 1 nem arányban elfogadta a koncepciót és 
hogy induljon egy ajánlatkérési eljárás. A határozati javaslat úgy szól, hogy Mogyoród 
Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy támogatja a jelen előterjesztés 
szerinti tervkoncepciók és vonatkozó tételes tervezői költségbecslések készítését. Annak 
költségét tervezetten 20.726.400 forint mértékig a tartalékkeret terhére biztosítja azzal a 
kikötéssel, amennyiben a B5 felhalmozási bevételek, valamint a B7 felhalmozási célú átvett 
pénzeszközök teljesítése fedezetet biztosít. Felkéri a polgármestert, hogy a meghatározott 
paraméterekkel kérjen be ajánlatokat. Kurucz Péternek megadom a szót. 

 
Kurucz Péter képviselő: Tisztelt Képviselő-testület. Az lenne a kérdésem, hogy szüksége van-e 
erre most jelen pillanatban ennek a településnek? Ez pont duplája annak, amit kiosztunk a civil 
szervezeteknek. Lehet, hogy ott jobb helyen lenne a 20.000.000 forint, hogyha még plusz 10-et ki 
tudunk nekik osztani. Sokkal színvonalasabb rendezvényeket is tudnánk csinálni, sőt 
odaadhatnánk a művelődési háznak is, hogy szintén még színvonalasabb rendezvényeket 
csináljanak. Tehát, hogy ebből a szempontból én azt gondolom, hogy jobb helyen lenne ott a 
pénz, ha már valamire el akarjuk ezt költeni. Én nem gondolnám, hogy külön programterveket 
kell most nekünk gyártani. Mert van egy tervünk, amit azt gondolom, mindannyian, nemcsak a 
mostani Testületben, akik itt ültek, hanem az előzőben is, ők is mindannyian elfogadtuk ezt a 950 
éves fejlesztési koncepciót. Azt gondolom, hogy azon kellene dolgoznunk, hogy az azokban 
felvázolt dolgok megvalósuljanak. Tehát én nem gondolnám, hogy plusz tervekre el kellene 
költenünk 20.000.000 forintot, mert nem szerencsés. Mert szerintem ez a település az elmúlt 25-
30 évben azért elég komoly összegeket költött el olyan tervekre, amikből aztán nem lett semmi. 
Ez szerintem legalább a háromszorosa vagy négyszerese annak, amibe most ez a terv kerül. 
Tehát, hogy én nem javaslom azt, hogy most újabb tervezésbe kezdjünk és talán a végén még azt 
is megkérdeztem, hogy kell-e valakinek ez a 20.000.000 forint. Mert kicsit ez úgy néz ki, mint 
hogyha valaki meg lenne szorulva, és most hirtelen gyorsan bedob valamit, amit gyorsan 
szavazzunk meg és akkor induljunk el egy szerintem értelmetlen úton. Köszönöm szépen. 

 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm a hozzászólást. Kurfis Lászlónak megadom a szót. 

 
Kurfis László képviselő: Köszönöm szépen. Én a Településfejlesztési Bizottsági és a Pénzügyi 
Bizottsági ülésen is nemmel szavaztam erre. Szerintem én egyetértek Kurucz Péter 
képviselőtársammal ezen a téren. Ott azzal próbáltak engem meggyőzni, mert nagyon sokat 
beszéltünk erről, mindkét bizottsági ülésen, hogy ez nagyon fontos lesz egy pályázatnál majd, 
hogy legyenek ilyen terveink. Na most, én utána nagyon sokat foglalkoztam még ezzel, és ez 
nagyon egyszerű.  
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Itt van egy táblázat előttünk, ha egy pályázatnál annyira fontosok ezek a tervek, akkor a 
leghosszabb az 7 nap, amit erre fordítani lehet. Tehát egy pályázat kiírásnál 7 nap alatt meg lehet 
csinálni azt a tervet, és akkor csak azt csináljuk meg, nem a 20.000.000 forintot, ami konkrét 
pályázat van. Én úgy gondolom, hogy éppen azon okok miatt is, hogy ennek a többszörösét 
elköltöttük már, és a fiókban maradtak azok a tervek az elmúlt időszakban, én ezt nem fogom 
tudni támogatni most sem. Sokkal fontosabb helyei vannak ennek a pénznek. Köszönöm. 

 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen. Zachár Zsoltnak megadom a szót. 

 
Zachár Zsolt képviselő: Köszönöm szépen. Én egy picit más oldalról közelítettem meg ezt az 
előterjesztést. Hogyha szakmai szempontokból nézzük, akkor végre készülhetne egy olyan 
dokumentációcsomag, amely együttesen vizsgálja a fejlesztéseket, nem pedig ad hoc módon, 
melyre volt azért az utóbbi időben példa. Talán elhangzott azon a megbeszélésen, melyet 
Projektmenedzser úr és Beruházási menedzser úr tartottak, hogy itt igazából a fejlesztéseket egy 
ilyen szakmai dokumentáció egyrészt priorizálja, mellette az erőforrásokat megvizsgálja. Legyen 
az pályázati, legyen az saját forrás, és igazából a tudatosság és a tervszerűség pont kijöhet 
ezekből a szakmai anyagoknak az elkészítéséből, melyekre korábban szintén nem nagyon volt 
példa. Egyébként a Településfejlesztési Bizottsági ülésen a munka terve is szerepel. Nagyjából ez 
a történet, hogy a meglévő Településfejlesztési dokumentációkat az Önkormányzat felülvizsgálja, 
illetve a hiányzók elkészítésére javaslatot tesz. Úgyhogy én azt gondolom, hogy egy olyan 
komplex fejlesztési terv, dokumentációs csomag, amely mind a helyi építési szabályzattal, mind 
pedig a településszerkezeti tervvel összhangban van, kijelöli az irányokat, akár erre az adott 
ciklusra, vagy akár ezen túl. Én azt gondolom, hogy hiánypótló lehet. Ettől sokkal magasabb 
összegeket is úgy gondolom, hogy az elmúlt 5-10 évben fizetett ki az Önkormányzat. Ez pont 
nem a kidobott pénz kategóriája lenne. Köszönöm szépen. 

 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen a hozzászólást. Kurucz Péternek megadom a 
szót. 

 
Kurucz Péter képviselő: Minden megvan, Zsolt. 950 éves településrész komplex fejlesztése, 
minden benne van. Hogyan kell változtatni a HÉSZ-t, hogy azok a dolgok megvalósuljanak? 
Minden egyes szakmai dolog ott van leírva. Az a terv körülbelül 2.000.000 forintba került talán, 
ez a tervezés. Szerintem azon túl, hogy azt megvalósítsuk, az bőven megfelel ennek a 
ciklusprogramnak. Persze vannak olyan fontos dolgok, nem a járda ugye, vagy a vízelvezetés, 
ahogy korábban már mondtad. Tehát, hogy ezeket meg szerintem egy egészen más koncepcióba 
kell beilleszteni, nem egy olyanba, amiről itt most éppen egyébként szó van. Tehát, hogy a kettőt 
válasszuk külön, és én azt gondolom, hogy nekünk az a koncepciónk meg az a tervünk, mind az 
előző Testület által egyhangúlag elfogadott, és azt gondolom, mind a mostani Testület által is 
egyhangúlag elfogadott tervezési vagy falukép jellegű terveink, fejlesztéseink. Ezek megvannak, 
tehát nem kell külön elkölteni erre, és a 10 százalékába került annak, mint amiről itt most 
beszélgetünk. Úgyhogy szerintem ezzel e tekintetben megvagyunk. Köszönöm szépen. 

 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen. Én Bereczki Lászlót szeretném kérdezni, 
hogy szeretnél-e hozzászólni a napirendhez? Köszönöm. 
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Bereczki László beruházási menedzser: Köszönöm a szót, üdvözlöm a nézőket és a Testületet. 
Ugye komoly szakmai vita előzte ezt meg, ahogy Kurfis képviselő úr mondta, itt a 2 bizottsági 
ülésen. De előtte azért elé kell menni, hogy mi történt egy kicsit előbb időben. Tehát amióta ugye 
az új Testület felállt, több szakmai egyeztetés történt azzal kapcsolatban, hogy milyen pályázatok, 
egyáltalán a költségvetést, amikor összerakta itt a Testület, illetve a szakmai bizottság, ott már 
felmerült, hogy a meglévő különböző pályázati és fejlesztési koncepció az igazából mi is. A 
településen többször felmerült ez a kör, hogy koncepció, és én kérdeztem Polgármester asszonyt, 
hogy akkor valójában mi a koncepció a fejlesztés kapcsán. Amit Zachár képviselő úr 
megerősített. Igazából konkrét leszögezett koncepció, prioritás nem volt megfogalmazva. Ez 
indukálta azt, hogy létrehoztunk egy fórumot, ahol egyrészt a bizottság tagjai vettek részt, 
másrészről pedig szakmai oldalról olyan tervezők, akik már terveztek, vagy benne voltak itt a 
különböző fejlesztésekben. Lényegében azt határoztuk meg, vagy arról beszéltünk ezen a 
bizottsági ülésen, hogy több esetben került olyan helyzetbe az Önkormányzat, ami már itt 
elhangzott előzőekben, hogy tervek kerültek megrendelésre, de ezeknél a terveknél nem volt 
pontosan leszabályozva, hogy mi is az a cél, amit meg kívánunk valósítani. Mondhatnánk ilyen 
példának a művház esetét, ami már régóta ugye fennáll, hogy Mogyoródon miért nincs művház. 
De itt ugye a szakmai egyeztetések kapcsán kiderült, hogy egy olyan tervpályázat lett kiírva, ahol 
jóval nagyobb szabadságot adtak a tervezőknek ahhoz képest, hogy milyen forrás állt 
rendelkezésre és a végén meg is hiúsult ez a beruházás, hisz az erre félretett pénz abszolút nem 
volt arra elég, hogy ezt megvalósítsuk. De ugyanez a Kálvária esete, ahol ugyancsak 
tervkoncepciók lettek bekérve, a nyertes pályázó elkészített egy tervet a Kálvária újjáépítésére, 
130.000.000 körüli összeg volt ennek a megvalósítására, csak éppen a terv közbeszerzésénél 500 
milliós volt a legkisebb ajánlat az épület megépítésére. Ez az, ami egyrészt indukálta azt, hogy 
ezeket a úgynevezett jövőbeli víziókat, vagy koncepciókat olyan mederbe kellene tenni, ahol 
kicsit konkrétan le van szabályozva az, hogy mik azok a keretösszegek, amiben gondolkozzunk. 
Másrészről pedig mik azok az irányvonalak vagy prioritások, amibe bele legyen ez téve. 
Elhangzott itt a 950 éves Mogyoród fejlesztési koncepció. Hogyha az előterjesztésbe részleteiben 
belemegyünk, akkor benne van, hogy ez a tervkoncepciós része ennek. Ami azt jelenti, hogy ott 
voltak irányszámok megadva, ami a végén ilyen milliárdos nagyságrendre jött ki. Ezzel nincs is 
probléma, hanem igazából azzal van probléma, hogy konkretizálni kell ezeket, jobban le kell 
bontani. Tehát maga az előterjesztés arról szól, hogy egyrészről egy bizottság, vagy lakossági 
fórumtól kezdve olyan szakmai bizottság is lehet, vagy igények, hogy egyáltalán mik azok a 
prioritások, amit szeretne az Önkormányzat az elkövetkezendő időszakban fejleszteni. Ennek a 
célnak a meghatározása és ezek a fejlesztendő területek, amelyek egyrészt rendelkezésre állnak, 
tervek, ami itt elhangzott. Akár útépítési tervektől kezdve, akár itt ez a 950 éves mogyoródi 
tervkoncepció is, ezeket kellene összehangolni, hogy melyek azok, amelyeket tényleg le kell 
tervezni és itt alámenni ennek. Tehát sokkal részletesebben és tényleg szakági tervezők 
bevonásával egy olyan tervezői költségbecslést kell mögé tenni, amivel ténylegesen lehet 
gondolkodni és nem kerülhetünk akkor abba a csávába, hogy bizonyos álmaink vannak, ami nem 
kivitelezhető később, mert nem látjuk a pontos számokat itt a bizottsági üléseken. Morvai Balázs 
ült itt, mint pályázati szakértő, ő foglalta össze és beszélt részleteiben erről az egészről, hogy ez 
miként lett meghatározva. A lényeg az, hogy mindenféleképpen az lenne itt a cél, hogy kvázi 
azok a tervrészletek, amelyek meghatározásra kerülnek, hogy szeretné megvalósítani az elmúlt 5 
vagy 10 évben a mogyoródi önkormányzat. Azoknak a részleteit jobban ki kell dolgozni. Tehát a 
950 éves terv, az egy jó kiindulópont lehet bizonyos tekintetben.  
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Bár ott ugye az egységes álláspont például a kerékpárútnál nem rajzolódott ki, hogy akkor most 
ki mit akar. Mert elhangzott olyan is, hogy volt, akiknek más nyomvonal, vagy más irányú 
gondolatai voltak ezzel kapcsolatban, de összességében elmondható az, hogy itt ezek a 
tervfejezetek, amik itt fel vannak sorolva szakági tervezők összevonásával, egy kvázi engedélyes 
terv szintű költségbecslést tartalmazhatnak. Amit persze majd lehet aktualizálni. Tehát azért jön 
ki, mert nyilván a szakági tervezők bevonása szükséges, nem elég csak egy építésznek a kvázi 
egy gondolatvitele, vagy egy úgymond becslése, hogy ez majd ennyire megvalósulhat, hanem 
egy jóval részletesebb és a kivitelezéshez talán közelebbi költségbecsléseket tartalmazna ez. Itt a 
bizottsági ülésen a bizottságban ült építész is, aki bizottsági tag, ő levetítette ezt, hogy a 
mérnökórák, amik ki vannak számolva, azok nem túlzóak. Szakmailag megalapozottak, úgyhogy 
ezzel kapcsolatban ennyi a mondandóm. Nem tudom, hogy van-e kérdés. 

 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen. Kurucz Péter kért szót. 

 
Kurucz Péter képviselő: Köszönöm szépen a szót, kérdésem nincsen. É n mindent értek, minden 
nagyon jó, csak nem tartunk itt. Tehát nem tartunk ott, hogy 20.000.000 forintot elköltsünk olyan 
tervekre, amiből itt szerintem most, ha megkérdezzük az itt ülő 6 embert, hogy mit tart 
prioritásnak Mogyoródon, mindannyian mást fogunk mondani, hogy mi a prioritás. Tehát, hogy 
én azt gondolom, hogy ez kell hozzá, természetes, csak nem abban az időpontban vagyunk, 
amikor most erről kell, hogy beszéljünk és 20.000.000 forintot erre elköltsünk. Ha már ezt 
szeretnénk, ezt már többször javasoltam, ennek a töredékéért csináljunk egy mogyoródi 
konzultációt és mondják el az emberek, hogy mit szeretnének a legjobban. Mogyoródon egyszer 
volt ilyen 2010-2014. között, abból tudjuk, hogy még a nem lévő művelődési ház, vagy akkor 
még meglévő művelődési ház nem az első helyen szerepelt. Itt az asztalnál ülőknek a többsége 
azt gondolja, hogy a művelődési ház a legfontosabb. Az emberek biztos ezt gondolják? Tehát 
akkor szerintem költsünk el 500.000 forintot, kérdezzük meg az embereket, hogy mit tartanak 
fontosnak. Soroljuk föl nekik, hogy mik azok a pontok, amikben mi gondolkodunk és ők azokból 
a pontokból vagy írjanak még pluszban hozzá, és mondják el ők, hogy mik a fontosok. Induljunk 
el abba az irányba. Szerintem a 950 éves, az nagyjából ez a tervezés, ez körülbelül ezt így 
felvázolta, azon el lehet indulni. De szerintem nem vagyunk azon a ponton, hogy 20.000.000 
forintért kiviteli terveket meg engedélyes terveket, meg mindenféle terveket egyrészt 
összefésüljünk, másrészt meg elkezdjünk csinálni. Tehát én azt javaslom, hogy akkor kérdezzük 
meg az embereket, szerintem ez egy jó dolog lenne, hogy akkor végre megtudjuk, hogy mi a 
prioritás a számukra. Köszönöm szépen. 

 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm, Alpolgármester úrnak megadom a szót. 

 
Ribai Zoltán alpolgármester: Köszönöm szépen a szót. Hát sok minden elhangzott itt előttem. 
Az az igazság, hogy amikor a Településfejlesztési Bizottság ülésén itt voltam, és a már említett 
Nagy László külsős képviselő tag, aki szakember, ő engem meggyőzött arról a hozzászólásában, 
hogy itt az nagy hiba volna. Meg lehet kérdezni a lakosságot, mindenféleképp meg lehet 
kérdezni, de hiába mondjuk azt, hogy legyen egy akármilyen és arra készítünk. Tehát nem akarok 
nevet mondani, nem akarok befolyásolni senkit, de utána arra elkészítünk egy tervet, és arra nem 
tudunk pályázni, akkor abból nem lesz semmi. Itt meg most egy átfogót csinálunk, tehát a 950 
éves is egy ilyen, tehát mindenre kiterjed.  
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De igazából az egy ötlethalmaz, hogy mit szeretnénk majd Mogyoródon. Egy lépést megteszünk 
mindennel kapcsolatban és az a helyzet, hogy a képviselőtársam, aki a külsős tag, a Nagy László 
azt mondta és én ezt el tudom fogadni, hogy 2 út van. Vagy az van, amit itt Kurfis képviselő úr is 
mondott, hogy majd lesz egy pályázat valamire és akkor arra megcsináljuk a tervet, illetve 
melegen tartjuk. Tehát nem csinálunk konkrét terveket semmire, hanem egy lépést megteszünk és 
amikor majd eljutunk arra a pontra, hogy valamire kiírnak pályázatot, akkor azt elő tudjuk venni. 
Tehát nem a 0-ról fogjuk kezdeni. Nekem ez a véleményem. 

 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen. Nem tudom, hogy mi lenne az a pillanat, 
mert most vagyunk még viszonylag a ciklus elején egyébként, hogy mondjuk egy következő 5 
évet, vagy most már csak 4 évet akár előre tervezzünk. Kurfis László kért szót és utána Kurucz 
Péter is kért szót, de szerintem zárjuk rövidre ezt és szavazzunk róla. 

 
Kurfis László képviselő: Köszönöm szépen. Én azért nyomtam meg a gombot miközben Ribai 
Zoltán beszélt, hogy ezek nem olyan tervek volnának, amelyeket beadhatunk egy pályázat esetén. 
Na most, ezzel 20.000.000-val kijjebb lennénk, de nem lennénk egy lépéssel sem előrébb. Ahogy 
mondtad, egy lépéssel, lenne valamilyen terv, ami alapján el kellene készítenünk egy tervet, 
amikor kiírnak egy pályázatot. Mert hogyha beadnánk ezt, ezeket a terveket be lehet adni a 
pályázattal kapcsolatban? Mert valószínűleg nem lehet beadni. Én azt javaslom egyébként, hogy 
mivel nem is vagyunk tisztában, hogy pontosan mit akarunk tervezni, szavazzunk meg egyet ezek 
közül. Itt föl van sorolva, ha jól látom, vagy jól láttam, kilenc féle. Mondjuk, a Béke téren 
szakrendelő építése és akkor tervezhetünk rá. Vagy tervezzünk egy kerékpárutat, nézzük meg, 
hogy milyen tervek lesznek. Pillanatnyilag én maximum egy ilyet fogok tudni megszavazni és a 
többit nem. Köszönöm. 

 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen. Kurucz Péter. 

 
Kurucz Péter képviselő: Hát továbbra sem értem, hogy erre mi szükség van. De 6,2 milliárd 
forintba kerül a tervezői leírás alapján az a tervösszesség vagy azok az elképzelések, amelyek 
Mogyoródon vannak és amelyeket támogattunk. Tehát nem tudom, hogy ennyi forintot honnan 
fogunk előteremteni, de szerintem az az egész anyag alkalmas arra, hogy koncepciós szinten ez 
támogatható legyen. Akár pályázatnál, akár egyéb más helyeken, tehát nem értem, hogy miért 
akarunk 20.000.000 forintot költeni erre. Köszönöm. 

 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen. Bereczki László. 

 
Bereczki László beruházási menedzser: Az, hogy a pályázathoz megfelel a tervezői 
költségbecslés, ami mondjuk, egy engedélyes tervhez kapcsolódhat olyan részletességgel, igen, 
egy pályázathoz megfelelhet. A másik pedig az, hogy vannak itt a fiókban valóban olyan tervek, 
amik kiviteli tervek, ahol valóban vannak olyan költségvetések, ami alapján, hogyha 
aktualizáljuk azt a költségvetést, megvalósítható a Borsó utca, a Jégvirág utca kivitelezése. Tehát 
ezek ott vannak a fiókban. Erről is szól, hogy ezeket hogyan fésüljük bele. De például a 950 éves 
Mogyoród, ami többször volt említve, ott nincs lebontva pontosan, hogy ezek a költségek miből 
adódnak.  
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Tehát gyakorlatilag az, hogy oda van írva egy projekthez, hogy 1,2 milliárd, azt valószínű, hogy 
le kell bontani pontosan, hogy az a költségbecslés mi alapján történt. Ez tényleg felhasználható-e 
és tényleg azt jelenti, hogy mondjuk, a művház, ami többször meg volt említve, hogy a művház 
annyiból kivitelezhető-e ténylegesen. Tehát azért ez a munka pont arról szól és azért vannak ezek 
a mérnöknapok hozzászámolva, hogy a tervezőnek egy fél vagy háromnegyed engedélyes tervet 
kell költségvetési szinten kidolgoznia, hogy utána tudjatok azon gondolkodni, vagy a Testület 
tudjon azon gondolkodni, hogy a rangsorba befér-e egyáltalán ez a koncepció. Ez az elgondolás 
megfeleltethető-e majd a költségvetésben. Az, ami itt elhangzott, hogy azok a gondolatok, hogy 
mit kell kivitelezni, vagy fontossági sorrendben mik azok a pontok, amit elő kell venni, mire 
szavaz a lakosság, mire szavaz a Testület. Ez pont ezt az egész tervezési programot meg is kell, 
hogy előzze, hisz fel kell azt vázolni, hogy mit szeretne az Önkormányzat, mit szeretne a 
Testület, mit akar a lakosság. Én azért mondtam el, hogy szakmai szempontból többször 
elhangzott ez a koncepció kérdés itt az elmúlt X hónapban, mióta az új Testület felállt. Ezt a 
koncepciót senki nem tudta a mi irányunkban megfogalmazni. Még egy záró gondolat a 
pályázatok kapcsán. Van olyan pályázat, mondjuk, a pumpapálya, ami egy elég nagy port kevert 
itt a lakosság körében. Eddig talán benne volt az, hogy több esetben arra pályáztunk, amit 
megjelenítettek, de ez nincs mindig összhangban azzal a prioritással, ami az Önkormányzatnak a 
prioritása, vagy a bizottságok döntésének a prioritása. Ezt is szolgálja ez, nem kell mindenre 
pályázni, hogyha nincs arra szüksége az Önkormányzatnak, vagy nem tartja fontosnak. Pont a 
pumpapálya esetében is 20.000.000 forint körüli összeg lett megszavazva. Lehet, hogy azt is 
teljesen más irányba is lehetett volna irányítani, de akkor mégis pályáztunk erre, vagy mégis 
pályázott az Önkormányzat. Ha a prioritási sorrendet felállítja a későbbiekben az Önkormányzat 
egy szakmai alapon, akkor az adott pályázatot már az elején ki lehet húzni, hogy nem is hozza a 
Testület elé, mert azt mondja, hogy nem ez a prioritás, erre nem költünk ennyit. Más a 
prioritásunk és azt a sorrendet fogjuk felállítani. Ez tényleg egy hosszú távú mankó, de szakmai 
oldalról abszolút megalapozott. 

 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen a hozzászólásokat. Zachár Zsolt kért szót. 

 
Zachár Zsolt képviselő: Köszönöm. Én csak annyit szeretnék mondani, hogy én javasolnék 
akkor egy 2-es határozati javaslatot. Kurucz Péter képviselő úr javaslatáról szerintem szavazzunk. 
A mogyoródi konzultáció nem egy rossz ötlet, annak esetleg az eredménye adhatja a jövőben a 
priorizálást is, úgyhogy ezt szerintem vegyük fel 2-es határozati javaslatra és külön szavazzunk 
erről a Kurucz képviselő úr által javasolt mogyoródi konzultációról, 500.000 forint keretösszegig. 
Melynek forrása lehet akár a tartalékkeret. Köszönöm. 

 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen. Jó, akkor az eredeti határozati javaslatot a 
Településfejlesztési Bizottság ülésén Zachár Zsolt kiegészítette azzal, hogy egy fenntarthatósági 
terv is legyen része ennek a tervkoncepciónak. Én úgy tudom, hogy ebben módosítási szándék áll 
fenn a képviselő úr részéről, és ezt a tervkoncepciótól függetlenül kívánjuk akár a HÉSZ-
módosítás keretében kezelni. Tehát akkor elsőként az eredeti határozati javaslatot szeretném 
szavazásra bocsátani, ami egyébként egy ajánlatkérésről szól és feltételhez van kötve a 
költségvetésben. 
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Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 134/2025.(IV.28.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

1. támogatja jelen előterjesztés szerinti tervkoncepciók és vonatkozó tételes tervezői 
költségbecslések készítését, 

2. annak költségét, tervezetten 20.726.400, - Ft mértékig a tartalékkeret terhére 

biztosítja, a következő kikötéssel: amennyiben a B5 felhalmozási bevételek, valamint 

a B7 felhalmozási célú átvett pénzeszközök teljesítése fedezetet biztosít. 

3. Felkéri a Polgármestert, hogy a jelen előterjesztésben megfogalmazott feltételekkel 
kérjen be árajánlatokat, majd a nyertes ajánlattevővel a szerződést kösse meg, 
amennyiben annak költsége rendelkezésre áll.  

 
Határidő: döntést követő 10 munkanapon belül 
Felelős: Polgármester 
A szavazás eredménye: 4 igen, 2 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 

 
Trabalka Szilvia polgármester: Akkor 2-es határozati javaslatként Mogyoród Nagyközség 
Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, de kérdezem Zachár Zsolt képviselőt, hogy 
visszavonja-e a határozati javaslatát? 
 

Zachár Zsolt képviselő: Visszavonom. 

 
Trabalka Szilvia polgármester: Akkor az eredeti határozati javaslat került elfogadásra. 
 
5. Ajánlatkérés és szerződéskötés a Vis maior EBR42 azonosító: 631 514 pályázat tervezési 
feladatainak ellátására 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 111.) 
 

Trabalka Szilvia polgármester: Megkérem Bereczki Lászlót, hogy foglalja össze a 2 
napirendet. 

 
Bereczki László beruházási menedzser: Ugye Polgármester asszony már jelezte itt, hogy 
átvette ünnepélyesen ezeket a támogató okleveleket. Ugye 2 vis maior pályázatot nyújtottunk be 
a tavalyi esőzések kapcsán. Az egyik a Béke utca 20. szám alatti csatorna befolyó, ami a patak és 
egy magán teleknek a határában van. Beomlott és annak a helyreállításáról van szó. Arra 
nyertünk támogatást. A másik pedig egy több helyszínen történt káreseménynek a támogatása. 
Egyrészt fent a Rózsa utcán végig, szinte a Rózsa utca teljes partszakasza, az út és a part között 
ugye megsüllyedésre került. Ennek a megtámasztása az egyik, a másik pedig a Fóti úti 
leszakadás, amely ugye teljesen lemosódott és leszakadt harmincvalahány méter hosszan. 
Valamint a Bocskai utcai szikkasztó, amit újonnan építettünk, amellett gyakorlatilag teljesen 
beszakadt és kimosódott a talaj. Tehát ennek a helyreállításáról van szó. Ezeket ugye támogatta 
lényegében a támogató hatóság. Ami bekerült lényegében, szakértői szakvélemény, amelyben a 
költségvetés is része ennek a szakvéleménynek, szinte teljes összegben elfogadásra került. Ebben 
vannak rögzítve a tervezői költségek is.  



21 

 

Ugye itt látszik az, hogy olyan fázisba kerültünk, hogy ugye első fázisban, amikor benyújtjuk a 
pályázatot, akkor ugye egy szakértői költségbecslés és egy szakértői szakvélemény van mögötte. 
Most jön a következő fázis, amikor ugye elfogadásra került a támogatás, hogy ténylegesen 
kiviteli, adott esetben engedélyes kiviteli tervet kell ugye létrehozni. Ezután kezdődhet meg a 
kivitelezés, az engedélyezési eljárás. Ebben az esetben, mivel vis maiorról van szó, ezt így 
lényegében nem kell külön engedélyeztetni, hanem egy tudomásulvételi eljárás keretében kell 
majd lebonyolítani az engedélyeztetési eljárást. Tehát a lényeg igazából, hogy egy kiviteli 
tervszint fog elkészülni a helyreállításhoz, erről kell majd dönteni. Mikor ez meglesz, akkor jön 
majd a kivitelezési beszerzés. A tervet minden esetben fogjuk véleményeztetni a támogató 
hatósággal, eddig is ezt tettük. Ez azért szükséges, hogy a későbbiekben ne legyen olyan pontja a 
tervnek, amire esetleg azt mondja a támogató hatóság, hogy ez nem elszámolható. Úgyhogy ezért 
is kell sürgetni a tervezést, mert utána még van egy elfogadási procedúra, ennek akár egy hónap, 
2 hónap is lehet az időtartama. Úgyhogy ennyit, esetleg kérdés, ha van, szívesen válaszolok. 

 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen az összefoglalást. Úgy látom, hogy nincs 
kérdés a képviselők részéről. Akkor először a 111-es számú előterjesztésről fogunk szavazni. A 
Településfejlesztési és a Pénzügyi Bizottság is tárgyalta és támogatta az eredeti határozati 
javaslat elfogadását. Kérem, hogy szavazzunk róla. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 135/2025.(IV.28.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
1. az EBR42 azonosító: 631 514 vis maior-hoz szükséges egyesített terv elkészítésére tervezői 

szolgáltatást vesz igénybe. 
2. a szolgáltatás beszerzésére ajánlatkérési eljárást folytat le. 
3. a nyertes ajánlatevővel a történő szerződéskötés fedezete a pályázati költségvetésben szereplő 

5.397.500,- Ft keretösszegig a 281/2024.(VIII.28.) KT. határozata alapján biztosított. 
4. a testület felhatalmazza a polgármestert az ajánlatkérési eljárás lefolytatására és a nyertes 

ajánlattevővel a 3. pontban meghatározott keretösszegig a tervezői szerződés megkötésére, a 
szükséges jognyilatkozatok megtételére, továbbá minden szükséges intézkedés megtételére. 

 
Határidő: 2025. május 31. 
Felelős: Műszaki, Településüzemeltetési és Beruházási Iroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 

 
6. Ajánlatkérés és szerződéskötés a Vis maior EBR42 azonosító: 631 786 pályázat tervezési 
feladatainak ellátására 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 112.) 
 

Trabalka Szilvia polgármester: Most pedig a 112-es számú előterjesztés, ez a Béke úti 
ingatlanra vonatkozó. Mindkét bizottság tárgyalta és támogatta. 
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Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 136/2025.(IV.28.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
1. az EBR42 azonosító: 631 786 vis maior-hoz szükséges egyesített terv elkészítésére tervezői 

szolgáltatást vesz igénybe. 
2. a szolgáltatás beszerzésére ajánlatkérési eljárást folytat le. 
3. a nyertes ajánlatevővel a történő szerződéskötés fedezete a pályázati költségvetésben szereplő 

1.524.000,- Ft keretösszegig a. 297/2024.(IX.30.) KT határozata alapján biztosított. 
4. a testület felhatalmazza a polgármestert az ajánlatkérési eljárás lefolytatására és a nyertes 

ajánlattevővel a 3. pontban meghatározott keretösszegig a tervezői szerződés megkötésére, a 
szükséges jognyilatkozatok megtételére, továbbá minden szükséges intézkedés megtételére. 

 
Határidő: 2025. május 31. 
Felelős: Műszaki, Településüzemeltetési és Beruházási Iroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
7. Ledfal és sátor bérlése (a Bajnokok Ligájának a kivetítésére) 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 123.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Már többször járt előttünk a téma. A Pénzügyi Bizottság az 
egyes határozati javaslat elfogadását javasolta azzal a módosítással, hogy egy 4-es pontot kíván 
beilleszteni, miszerint Frankó-Szőnyi Enikőt bízza meg a koordinátori feladattal, hogy 
egyeztessen a sportegyesületekkel a Bl-döntő vetítése előtt lévő esetleges családi programok 
szervezésére. Illetve az egyes pontban a kipontozott hely részére az kerül, hogy a legolcsóbb 
ajánlattevő ajánlatát fogadja el. Nekem lenne a bizottsági üléseken elhangzottak alapján egy 
módosító javaslatom. Az egyes pontba bekerül a legolcsóbb ajánlattevő, 4-es pontban pedig a 
kiegészítő családi sportprogram szervezésével megbízza Kurucz Péter képviselőt, hiszen az ő 
ötlete volt, hogy az egyesületekkel egyeztessen. Illetve a Juhász Jácint Művelődési Ház 
bevonásával, a vendéglátó egységek leszervezésével, felkeresésével pedig megbízza Kurfis 
László képviselőt, szintén az intézménnyel egyeztetve. Kurfis Lászlónak megadom a szót. 

 
Kurfis László képviselő: Köszönöm szépen. Nem tudom, hogy miért kellene nekem 
vendéglátóipari egységekkel tárgyalni? Én nyilván nem fogok tárgyalni vendéglátóipari 
egységekkel. Köszönöm. 

 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen. Hogyha nincs több hozzászólás, akkor erről 
a módosító javaslatról fogunk szavazni. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 137/2025.(IV.28.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
1) támogatja a 2025. évi labdarúgó BL döntő vetítésének közösségi eseményként történő 
megszervezését az alábbiak szerint:  
a legolcsóbb ajánlattevő ajánlatát fogadja el. 
2) Az esemény költségvonzatát a 116/2025. (III.31.) számú határozatban foglaltaknak 
megfelelően a Művelődési Ház rendezvénykeretéből elkülönített bruttó 1.100.000 Ft terhére 
biztosítja. 
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3) Felhatalmazza a Juhász Jácint Művelődési Ház- Könyvtár Igazgatóját, a rendezvény 
lebonyolításával, valamint a szükséges eszközök 1. pontban foglaltaknak megfelelően történő 
megrendelésére. 
4) Kurucz Péter képviselőt bízza meg, hogy egyeztessen a sportegyesületekkel a BL döntő 
vetítése előtt lévő esetleges családi programok szervezésére, az intézménnyel egyeztetve, 
valamint a vendéglátó egységek leszervezésével, felkeresésével pedig megbízza Kurfis László 
képviselőt, szintén az intézménnyel egyeztetve. 
 
Határidő: 2025. május 10. 
Felelős: Pénzügyi irodavezető, Juhász Jácint Művelődési Ház-Könyvtár Igazgatója 
A szavazás eredménye: 4 igen, 2 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 

 
8. Fogorvosi szerződés felülvizsgálata - Donadent Kft. 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 122.) 
 

Trabalka Szilvia polgármester: A rendelési idő változik, a másikban pedig a bérleti szerződés 
módosul. A Pénzügyi Bizottság tárgyalta és az egyes és a 2-es határozati javaslat elfogadását is 
támogatta. Hogyha nincsen kérdés, akkor az egyesről fogunk először szavazni. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 138/2025.(IV.28.) határozata 
I. Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 

Donadent Fogászati Kft-vel (székhelye: 1068 Budapest, Dózsa György út 86. B. ép. 3. 
em. 1., fióktelepe: 2146 Mogyoród, Dózsa György út 21., adószáma: 25296730-2-42, 
képviselője Dr. Nagy Dezső fogorvos/ügyvezető) 2020. március 27-én megkötött 30-
102/2020. nyt. számú fogászati alaptevékenység ellátására vonatkozó feladat-ellátási 
szerződés 5. sz. mellékletében meghatározott rendelési idő 2025. május 1. napjával 
történtő módosításához hozzájárul az alábbiak szerint: 
 
„A praxis keretén belül a Társaság - RENDELŐ I. – heti rendelési ideje: 

Hétfő: 12:00-18:00 
Kedd: 8:00-14:00 

Szerda: 12:00-18:00 
Csütörtök: 8:00-14:00 
Péntek: 8:00-14:00” 

A feladatellátási szerződés egyebekben változatlan marad.  
II. Felkéri a Polgármestert, hogy az 1. pont szerinti változást a szerződés 5. sz. mellékletének 

módosítása alapján a szerződések nyilvántartásában a 30-102/2020. számú feladatellátási 
szerződést egységes szerkezetben vezesse át, továbbá az önkormányzat honlapján a 
rendelési idő megjelentetéséről gondoskodjon, valamint tájékoztassa dr. Nagy Dezsőt a 
nyitvatartási idő változásának elfogadásáról. 

III. Felkéri dr. Nagy Dezső fogorvost, hogy a rendelési idejét a rendelőben kifüggeszteni 
szíveskedjen. 

Határidő: 2025. május 30. 
Felelős: Igazgatási Iroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
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Trabalka Szilvia polgármester: A 2-es határozati javaslatról is szavazzunk. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 139/2025.(IV.28.) határozata 
I. Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő- testülete úgy dönt, hogy az I. sz. 

fogorvosi rendelőhelyiség bérbeadásáról szóló 2024. április 12-én megkötött és 2024. 
május 6-án módosított 293-195/2024. nyt. számú bérleti szerződést 2025. május 1-től az 
előterjesztés mellékletében található „Bérleti szerződés 2. sz. módosítás” szerződésben 
foglaltak szerint módosítja. 

II. Felhatalmazza a Polgármestert az I. pont szerinti szerződés aláírására. 
III. Felkéri a Polgármestert, hogy az I. pont szerinti módosítást vezesse át a szerződések 

nyilvántartásában a 293-195/2024. nyt. számú bérleti szerződés egységes szerkezetbe 
foglalásával. 

 
Határidő: 2025. május 30. 
Felelős: Igazgatási Iroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 

 
9. Pedagógus továbbképzési program elfogadása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 128.) 
 

Trabalka Szilvia polgármester: A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság tárgyalta a napirendet 
és javasolta az eredeti határozati javaslat elfogadását. Kérdezem az intézményvezetőt, hogy 
szeretne-e hozzászólni a napirendhez? Köszönöm szépen. Akkor, hogyha nincs kérdés, 
szavazzunk róla. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 140/2025.(IV.28.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Mogyoródi 
Pillangós Óvoda és Gesztenyés Tagóvodája 2025/26-os Pedagógus-továbbképzési Intézményi 
Programját az előterjesztés melléklete szerint elfogadja. 
 
Határidő: 2025. április 30.  
Felelős: Igazgatási Iroda útján Polgármester, Óvoda igazgató 
A szavazás eredménye: 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
10. Szerződéskötés köztemetés ellátására 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 124.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A Pénzügyi Bizottság, valamint a Kulturális, Oktatási és Sport 
Bizottság is tárgyalta a napirendet. Támogatta az eredeti határozati javaslatot azzal, hogy a Fény-
Alkony Temetkezés Kft-t bízza meg ezzel a feladattal 2025. május 24. napjától. Kérem, hogy 
szavazzunk a határozati javaslatról. 
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Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 141/2025.(IV.28.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy felhatalmazza a 
Polgármestert, hogy a Fény-Alkony Temetkezés Kft. szolgáltatóval 2025. május 24. napjától a 
köztemetés ellátására vonatkozó, az előterjesztés mellékletét képző szerződést véglegesítse és 
aláírja. 

Határidő: 2025. május 30. 
Felelős: Polgármester Igazgatási Iroda útján 
A szavazás eredménye: 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
11. Önkormányzati ingatlan értékesítése 1547/2 hrsz. 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 125.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Itt egy 120 négyzetméteres LKE1 építési övezetbe tartozó 
kivett, beépítetlen területről van szó, amire az értékbecslés elkészült. Bruttó 1,17 millió forint 
értékben határozta meg az értékbecslő a terület értékét. Ezzel szemben a Településfejlesztési és a 
Pénzügyi Bizottság is azt a javaslatot tette, hogy bruttó 4,8 millió forint áron kínálja a Képviselő-
testület megvételre az ingatlant a kérelmező részére. Jelen van a kérelmező és kérdezem, hogy 
szeretne-e hozzászólni a napirendhez? 

 
Kurfis László lakos: Köszönöm szépen, hogy szót kaptam. Az első bizottsági meghallgatáson 
elmondtam, hogy miért lenne szükség erre a területre. Bevállaltam a 2 értékbecslést és 
meglepődve hallom most, hogy a Testület, vagyis hát a Pénzügyi Bizottság milyen árat határozott 
meg. Mogyoródi 4-5 ingatlannak a négyzetméter árát én visszaosztottam. Tehát ez a 4.800.000 
forint azt jelenti, hogy 40.000 forint per négyzetméter egy olyan területért, ami senkinek nem jó. 
Az Önkormányzatnak sem, de nekem sem jó ennyi pénzért. Az értékbecslőnek is, meg az én 
arcomba csapásának is vélem ezt a Pénzügyi Bizottság által elfogadott árat. Amikor Mogyoródon 
28.000 forintért, meg 32.000 forintért lehet összközműves területet kapni az értékbecslés alapján. 
Tehát azt szeretném kérdezni, hogy a Pénzügyi Bizottság miből indult ki? Tehát mi volt a 
kiindulási alap, hogy 40.000 forint per négyzetmétert kérnek? Ha ezt tudta a Képviselő-testület 
meg tudja a Pénzügyi Bizottság, akkor miért csináltunk értékbecslést? Miért nem fogadjuk el azt? 

 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen. Igazából itt most szerintem a kérdés az a 
kérelmező felé, hogy mi a viszonyulása a bizottságok által meghatározott összeghez? Mert erről 
fog most a Testület elsődlegesen szavazni. 

 
Kurfis László lakos: Tehát, ha a Fülöp Anna által beadott értékbecslést megnézte volna a 
bizottság, akkor szembesült volna azzal, hogy egy önálló építésű összközműves teleknek 21.300 
forint négyzetmétere. Egy 1100 négyzetméteres összközműves teleknek 29.740 forint 
négyzetmétere. Egy 1233 négyzetméteres összközműves teleknek 24.250 forint, akkor miből 
vették ezt a 40.000 forint árat? Tehát az elején kérdezte itt a Kurfis úr, hogy én mit ajánlok. Én 
mondtam, hogy 500 forintot, mert nem nekem kell árat mondani, de a 40.000 forint, az egy 
nevetséges ár. Köszönöm szépen. Ennyit akartam. 

 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm a hozzászólást, Zachár Zsoltnak megadom a szót. 
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Zachár Zsolt képviselő: Mind a Pénzügyi Bizottság, mind a Településfejlesztési Bizottság 
áttekintette egyébként az értékbecslést. Az értékbecslés 13. oldalának a végén az építési területek 
felsorolásánál egyébként van egy olyan tétel, a 4-es, ahol a 804 négyzetméter nagyságú telek 
közmű nélkül 28,8 millió forint. Ez majdnem 36.000 forintos négyzetméterár, közmű nélküli 
telek. Ezzel csak azt akarom mondani, hogy a Pénzügyi Bizottság javaslata, az a 40.000 forint 
egyáltalán nem áll távol az értékbecslésben található 804 négyzetméteres közmű nélküli telektől 
négyzetméter árra lebontva. Köszönöm. 

 
Kurfis László lakos: Hol van az a telek? Csak úgy kérdezem, mert nem egy olyan helyen, ahol 
meg sem lehet közelíteni, semmi infrastruktúra nincsen. Én azt kérem a Képviselő-testülettől, 
hogy azt a telket, amiről 30 éve azt sem tudták, hogy hol van vagy kié, azt tegyék rendbe úgy, 
ahogy az jó gazdához illik. Mert az egy szemétdomb. Köszönöm és én nem kívánom 
megvásárolni a területet ennyi pénzért. Bárki megvásárolhatja a Testületből. 

 

Trabalka Szilvia polgármester: Jó, akkor most a kérelmező nyilatkozatát úgy kell vennem, 
hogy eláll a vásárlási szándékától. Így értelmezzük. Hát akkor azt gondolom, hogy nincs miről 
szavaznunk. Köszönöm. 

 
12. Vízkár elhárítási terv felülvizsgálata 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 119.) 
 

Trabalka Szilvia polgármester: Itt egy ajánlattételi eljárás került lefolytatásra. Madár Henrietta 
egyéni vállalkozó adta a legolcsóbb árajánlatot 500.000 forint értékben. A bizottsági ülésen 
beszéltünk róla, hogy a település veszélyelhárítási tervének melléklete ez a vízkárelhárítási terv. 
Az utolsó felülvizsgálat 2022-ben volt, és minden évben kötelező, így igencsak aktuálissá vált. 
Kérem, hogy támogassátok az eredeti határozati javaslatot, amit a Településfejlesztési és a 
Pénzügyi Bizottság is támogatott. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 142/2025.(IV.28.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

1. a jogszabályi előírásoknak megfelelően elkészítteti Mogyoród Nagyközség 2023. évre 
vonatkozó aktualizált Vízkár-elhárítási Tervét; 

2. a jogszabályi előírásoknak megfelelően elkészítteti és engedélyezteti Mogyoród 
Nagyközség 2024. évre vonatkozó aktualizált Vízkár-elhárítási Tervét; 

3. az 1. és 2. pont szerinti feladatok elvégeztetésére - 10/1997. (VII.17.) KHVM rendelet 3. 
§ (11) bekezdésében foglaltak betartásával és figyelemmel a beszerzési szabályzatban 
foglalt nettó 1 millió forint alatti kötelezettségre – a legkedvezőbb ajánlatot adó 
tervezővel történő szerződéskötésre felhatalmazza a polgármestert; 

4. a vízkár-elhárítási terv elkészítésének, illetve felülvizsgálatának költségeire nettó 
500.000,- Ft (bruttó 635 000 Ft) keretösszeg a 2025. évi költségvetés K336 Szakmai 
Tevékenységet Segítő Szolgáltatások Előirányzata soron rendelkezésre áll. 

 
Határidő: szerződés kötésre: 2025. május 30., tervdokumentáció elfogadásának előterjesztésére 

2025. július 31. 
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Felelős: Műszaki, Településüzemeltetési és Beruházási Iroda útján, a Polgármester 
A szavazás eredménye: 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 

 
13. A 0188/9 hrsz. ingatlan (Malom) bérbeadása nyári tábor céljából 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 110.) 
 

Trabalka Szilvia polgármester: Ez fizikálisan a malom épülete, ennek a bérbe adása nyári 
táboroztatás céljából. Az iskolánk alsós igazgatóhelyettese, Sefer Erika nyújtotta be a kérelmet. 
Hogyha jól emlékszem, akkor tavaly és már tavaly előtt is zajlott ott a szervezésében nyári tábor. 
Kétszer egy hét a gyerekeknek. A Pénzügyi Bizottság támogatta a kérelmet és a határozati 
javaslatot. Kérem, hogy támogassátok. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 143/2025.(IV.28.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

1. a Hangulat utca végén található Természetes Energiaállomást (0188/9 hrsz.) a Mogyoród 
Településüzemeltető Nonprofit Kft., Mogyoród Nagyközség Önkormányzata és a nyári 
napközis tábor szervezője közötti 3 oldalú megállapodással díjmentesen biztosítja 
Schäffer Erika részére a 2025. július 21-25., valamint 2024. július 28.- augusztus 1. között 
megtartandó, Mogyoród település érdekeit szolgáló közösségi célként gyermektáborok 
megrendezése céljából azzal a feltétellel, hogy a víz- és áramfogyasztás költségeit 
utólagosan, a fogyasztást tartalmazó számlák alapján legkésőbb 2025. szeptember 30-ig 
az önkormányzat részére átutalással megfizeti, továbbá a takarítást és a hulladék 
elszállítását a szervező saját felelősség terhére és költségén vállalja,  

2. felhatalmazza a Polgármestert az előterjesztés mellékletét képező haszonkölcsön 
szerződés véglegesítésére, aláírására, valamint a haszonkölcsönbe adáshoz szükséges 
jognyilatkozatok megtételére.  

 
Határidő: 2025.09.30. 
Felelős: Kabinetiroda útján a Polgármester, Nonprofit Kft. ügyvezető 
A szavazás eredménye: 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 

 
14. Közterület-felügyeleti feladatok ellátása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 130.) 
 

Trabalka Szilvia polgármester: Alpolgármester úrral korábban Fót Város Önkormányzatával 
egyeztettünk ebben a kérdésben, ennek folyományaként kaptunk a fótiaktól egy árajánlatot és ezt 
tárgyalta a Településfejlesztési és a Pénzügyi Bizottság is támogatólag. Mégpedig azzal, hogy 
támogatja Fót Város Önkormányzat ajánlatát a közterület-felügyeleti feladatok ellátásának 
biztosítására. A szolgáltatást heti 2 napon 2 fő közterület-felügyelő jelenlétével és az ajánlat 
szerinti paraméterekkel kívánja igénybe venni 2025.07.01. és 2025.12.31. közötti időszakra 
vonatkozóan. Felhatalmazza a polgármestert a további egyeztetésekre, szükséges 
jognyilatkozatok megtételére, szerződés aláírás előkészítésére. Itt a szerződő fél majd a 
Mogyoródi Polgármesteri Hivatal lesz, hiszen a közterületesek a műszaki irodára lesznek 
becsatornázva, illetve a munkakör paramétereinek a meghatározására.  
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Hogyha nincsen kérdés, akkor kérem, hogy szavazzunk róla. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 144/2025.(IV.28.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

1. támogatja Fót Város Önkormányzat ajánlatát a közterületfelügyeleti feladatok ellátásának 
biztosítására,  

2. a szolgáltatást heti 2 napon 2 fő közterületfelügyelő jelenlétével és az ajánlat szerinti 
paraméterekkel kívánja igénybe venni 2025.07.01-2025.12.31. közötti időszakra 
vonatkozóan.  

3. Felhatalmazza a Polgármestert a további egyeztetésekre és a szükséges jognyilatkozatok 
megtételére,  

4. szerződő félként a szerződés aláírására, a munkakör paramétereinek meghatározására a 
Mogyoródi Polgármesteri Hivatalt jelöli ki.  

 
Határidő: 2025. június 30.  
Felelős: Műszaki Iroda útján Polgármester  
A szavazás eredménye: 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 

 
15. Csatlakozás a Gödöllő Többcélú Kistérségi Társuláshoz 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 117.) 
 

Trabalka Szilvia polgármester: A bizottsági ülésen elhangzott, illetve már több alkalommal 
elhangzott, hogy a társulás biztosítja a jogi szervezeti hátteret a Versenyképes járások program 
keretében benyújtott pályázathoz. Illetve amennyiben a későbbiekben is lesznek ezek a 
pályázatok, ahhoz is, vagy bármilyen más térségi, kistérségi együttműködésre, közös pályázatra 
ez egy jó lehetőség. Az előterjesztés melléklete volt maga a társulással történő megállapodás. 15 
forint per lakos per év a tagdíj, hogyha jól emlékszem. Ez egy 125.000 forintos összegre jön ki 
évente. A Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság is támogatta, hogy csatlakozzunk a 
társuláshoz, hogy elfogadjuk a megállapodásban leírtakat, ezzel együtt a tagdíjfizetést és az ehhez 
szükséges jognyilatkozatokat megtesszük. Hogyha nincsen kérdés, akkor kérem, hogy 
szavazzunk róla. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 145/2025.(IV.28.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

1. támogatja a Gödöllői Többcélú Kistérségi Társuláshoz (2100 Gödöllő, Szabadság tér 6., 
elnök: Dr. Gémesi György, Gödöllő polgármestere) történő csatlakozást; 

2. elfogadja a Társulási Megállapodásban leírtakat,  
3. vállalja, hogy a Társulási Tanács által meghatározásra kerülő települési hozzájárulást a 

Társulási Megállapodásban foglaltak szerint megfizeti – 15.- Ft/ lakos/ év – melynek 
fedezetét a 2025. évi költségvetés K355 sora terhére biztosítja; ezt követően az összeget 
minden évben az éves költségvetésbe betervezi,  

4. a Társulásba történő tagfelvétel esetén a Társulási Tanácsba az alábbi személyeket 
delegálja: Trabalka Szilvia polgármester, akadályoztatása esetén: Ribai Zoltán 
alpolgármester.  
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5. Felhatalmazza a Polgármestert a Társulásba történő belépéshez szükséges 
jognyilatkozatok megtételére.  

 
Határidő: 2025. június 30.  
Felelős: Kabinet Iroda útján Polgármester  
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadva. 

 
16. Hivatali gépjármű vásárlása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 120.) 
 

Trabalka Szilvia polgármester: A Pénzügyi Bizottság tárgyalta és az eredeti határozati javaslat 
elfogadását javasolta. A kipontozott részekre pedig az alábbi szöveget illesztette, hogy Mogyoród 
Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a mellékletben szereplő Dacia 
Spring Electric 45 komfort plusz típusú vagy ehhez hasonló gépjármű beszerzését támogatja. Az 
ehhez szükséges pénzügyi forrást a költségvetés K64 beruházások sora terhére biztosítja, 
amennyiben a felhalmozási bevételek teljesítése fedezetet biztosít. Kurucz Péternek megadom a 
szót. 

 
Kurucz Péter képviselő: Köszönöm szépen. A Képviselő-testület azért jó hely, mert itt van 
mindenféle dologhoz értő ember. Körünkben is van, csak éppen most nincs itt Mácsik Dénes, aki 
szerintem az autókhoz kifejezetten jól ért. Tekintettel arra, hogy ezekkel foglalkozik és szinte 
nemcsak munkaként, hanem hobbiként is az autókkal tölti a mindennapjait, amikor éppen nem 
vadászaton van. Azt szeretném csak kérni, hogy szerintem bízzunk már rá ezt a dolgot, és ne 
4.000.000 forintért vásároljunk autót. Szerintem szerencsés lenne, hogyha ő adna nekünk 
javaslatot arra nézve, hogy milyen autót vegyünk és mennyi pénzért. Mert én egy picit ezt soknak 
tartom. Tehát, hogy szerintem, ahol 4.000.000 forintért lehet jó autót venni, ott szerintem a feléért 
is lehet. Úgyhogy szerintem bízzuk már meg őt, és májusban hozzuk ezt vissza, hogyha van erre 
lehetőség. Nekem ez lenne a javaslatom. Köszönöm szépen. 

 
Trabalka Szilvia polgármester: Igazából feltételhez van kötve, tehát most bármit kinézünk, de a 
feltétel nem teljesül, akkor nem biztos, hogy a vásárlás teljesül. Én azt mondanám, hogy egy 4-es 
pontba tegyük be a képviselő úrral való egyeztetést, és akkor aktuálisan a 4.000.000 forint pedig 
legyen egy keret. Akkor legyen a 4-es pont a Mácsik Dénes képviselő úrral történő egyeztetés a 
beszerzésről és akkor az ehhez hasonló gépjármű is benne van. Jó, akkor kérem, hogy ezzel a 
kiegészítéssel szavazzunk róla. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 146/2025.(IV.28.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

1. a mellékletben szereplő, DACIA SPRING Electric 45 Comfort Plus                            

típusú vagy ehhez hasonló gépjármű beszerzését támogatja, 

2. az ehhez szükséges pénzügyi forrást az Önkormányzat 2025. évi költségvetése K64 

Beruházások sora terhére biztosítja, amennyiben a B5 felhalmozási bevételek 

teljesítése fedezetet biztosít. 
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3. felhatalmazza a polgármestert a szükséges jognyilatkozatok megtételére és aláírására. 

4. Mácsik Dénes képviselővel történő egyeztetés szükséges a beszerzésről 4.000.000, - 

Ft keretösszegig. 

 
A szavazás eredménye: 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 

 
17. A Peter Cerny Alapítvány támogatási kérelme 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 114.) 
 

Trabalka Szilvia polgármester: Őket az elmúlt években is támogattuk. A Pénzügyi Bizottság 
tárgyalta a kérelmet, 200.000 forintot javasolt a civil keretből és a koraszülöttek és a beteg 
újszülöttek speciális mentésével foglalkoznak. A tavalyi évben Mogyoródon 2 esetben történt 
ilyen sürgősségi koraszülött mentés. Én kérem, hogy támogassátok a Pénzügyi Bizottság 
javaslatát. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 147/2025.(IV.28.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

1. a Peter Cerny Alapítvány a Beteg Koraszülöttek Gyógyításáért Közhasznú Szervezet 
(székhelye: 1083 Budapest, Bókay J. u. 53., adószám: 19010289-1-42, bankszámlaszáma: 
10900028-00000014-34030012, kuratóriumi elnöke: Dr. Somogyvári Zsolt PhD, MSc.) 
kérelmét támogatja és a szervezet részére koraszülöttek és a beteg újszülöttek speciális 
mentését, őrzött szállítását és neonatológiai sürgősségi ellátását segítve 200.000, - Ft 
vissza nem térítendő támogatásban részesíti, 

2. elfogadja az előterjesztéshez mellékelt támogatási szerződés tervezetét, 
3. felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására, valamint a határozat 

végrehajtásához szükséges egyéb intézkedések megtételére, 
4. az 1. pontban meghatározott adományt a 2025. évi költségvetés Helyi társadalmi és civil 

szervezetek támogatására elkülönített előirányzat terhére biztosítja.  
 
Határidő: 2025. május 15. 
Felelős: Adó és Pénzügyi Iroda útján a Polgármester 
A szavazás eredménye: 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
18. A Jakab Mihály Népdalkör támogatási kérelme 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 115.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A Pénzügyi Bizottság az Á határozati javaslatot javasolja 
elfogadni, azzal a kiegészítéssel, hogy 800.000 forint vissza nem térítendő támogatásban részesíti 
az egyesületet. Tavaly talán a polgárőröknél is tettünk ilyen megosztást. Én azt javasolnám, hogy 
mondjuk, ebből legyen működési költség 200.000 forint, és az egyesület munkájával 
összefüggően pedig 600.000 forinttal minden egyéb szakmai és rendezvény és ruházat és táncház 
és bármi, ami a munkához kapcsolódik lebonyolítására.  
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Tehát összesen 800.000 forint, 200.000 működés és 600.000 forint szakmai. Hogyha ezt tudjuk 
támogatni, akkor kérem, szavazzunk. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 148/2025.(IV.28.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

1. a Jakab Mihály Hagyományőrző Egyesület (székhely: 2146 Mogyoród, Gödöllői út 155., 
adószám: 18677636-1-13, képviseli: Babicz Balázsné elnök) kérelmére 800.000, -Ft 
(200.000,- Ft működésre + 600.000,- Ft minden szakmai és rendezvénnyel kapcsolatos 
feladatra) vissza nem térítendő támogatásban részesíti; 

2. a támogatás célja: a működési- és utazási költségek és a fellépőruhák beszerzésének a 
támogatása. 

3. a támogatás elszámolásának határideje: 2026.01.31. 
4. felhatalmazza a polgármestert a támogatási megállapodás aláírására és a határozat 

végrehajtásához szükséges intézkedések megtételére, 
5. az 1. pontban meghatározott támogatást Mogyoród Nagyközség Önkormányzata a 2025. 

évi költségvetés Civil szervezetek támogatása sora terhére biztosítja.  
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Adó és Pénzügyi Iroda, Hivatali Kabinetiroda útján a Polgármester 
A szavazás eredménye: 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Még a bizottsági ülésen az elhangzott, hogy ha a kisbuszra 
szüksége van a népdalkörnek a fellépéshez, akkor azt a továbbiakban is tudjuk biztosítani. 

 
19. A Mogyoród Közoktatásért Alapítvány támogatás elszámolása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 116.) 
 

Trabalka Szilvia polgármester: A szerződés, hogyha jól emlékszem, akkor fenn van a felhőben. 
A Mogyoródi iskolatörténet kezdetektől napjainkig című könyvnek a nyomdai előkészítésére 
870.000 forintot kaptak. Itt a bizottsági ülésen kialakult egy anomália ezzel kapcsolatban, hogy 
annak idején mi úgy értelmeztük, hogy ebből egy nyomdakész, mondjuk, pdf formátumú könyv 
fog elénk kerülni és majd a nyomdai költségekkel a későbbiekben, akár pályáznak pályázatokra. 
Most itt a beszámolóból az kiderült, hogy még a nagy része ezeknek az adatoknak nem is került 
feldolgozásra. Máris mondom, hogy hol tartanak vele. A kiadvány munkaszövege 1945-ig van 
készen, tehát ez egy hatalmas munka. Tudom, hogy fotó, adat és minden gyűjtés zajlik, a kérdés 
az, hogy a szerződésnek megfelelően tartjuk-e az elszámolást. Nyilván visszafizetni nem fogják 
tudni, csak a későbbi kérelmeknél ezt kell majd kezelni, azt gondolom. A Mogyoródi 
Közoktatásért Alapítvány részére nyújtott 870.000 forint támogatás felhasználására vonatkozóan 
további információk szükségesek a soron következő Képviselő-testületi ülésre. Nem tudjuk, csak 
ezt tudjuk, amit leírt, hogy 1945-ig van kész. A szerződésben az áll, hogy amire kapja, az a 
Mogyoródi iskolatörténet kezdetektől napjainkig című könyv nyomdai előkészítése. Ez volt a 
szerződés. Ez végül is a nyomdai előkészítés, csak megint nem az lett megfogalmazva a 
szerződésben és a Testületi határozatban annak idején, amire mi gondoltunk.  
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Úgyhogy én azt javaslom, hogy fogadjuk el és biztos, hogy fog még jönni elénk ez a téma, akkor 
majd ott kell ezt kezelni. Én emlékszem arra, hogy arról beszéltünk, hogy egy nyomdakész könyv 
fog elénk kerülni. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 149/2025.(IV.28.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

- a Mogyoródi Közoktatásért Alapítvány részére nyújtott mindösszesen 870 000,- Ft támogatás 
felhasználására vonatkozó szakmai beszámolót és elszámolást elfogadja, 

- felkéri a Polgármestert, hogy a beszámolóval kapcsolatos döntéséről a döntést követő 8 
napon belül írásban tájékoztassa támogatott szervezetet. 

 
Határidő: döntésre azonnal, az értesítés megküldésére a döntéstől számított 8 napon belül 
Felelős: Adó-és Pénzügyi Iroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 3 igen, 0 nem, 3 tartózkodás mellett elutasítva. 

 

20. Pályázati kiírás sportreferens munkakör betöltésére 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 121.) 
 

Trabalka Szilvia polgármester: A Pénzügyi Bizottság és a Kulturális, Oktatási és Sport 
Bizottság is tárgyalta az egyik ülésen. A pénzügyin bruttó 310.000 forint volt a bér, a kulturálison 
pedig már bruttó 350.000, pedig csak egy nap különbség volt a 2 ülés között, de jól inflálódott a 
bér. Úgyhogy én inkább azt mondom, mivel nem tudjuk itt a járulékösszegeket, hogy eredetileg 
elhangzott a nettó 200.000 forint, és ehhez kerekítsük majd hozzá az egyéb járulékokat. A 
pályázat benyújtási határidő május 12. Illetve a pályázati kiírásban szükséges módosítani, a 
főiskolai vagy egyetemi végzettség helyett a felsőfokú végzettség kerül be. A Pénzügyi Iroda a 
forrásra az Önkormányzatnál a K1 személyi juttatások sort határozta meg a költségvetésben. 
Kérem, hogy szavazzunk a határozati javaslatról. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 150/2025.(IV.28.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

1.) a sportreferensi feladatok ellátására a 103/2025.(III.31.) Kt. határozat alapján előkészített, 
az előterjesztés mellékletét képező pályázati felhívás tervezetét elfogadja;  

2.) felkéri a Polgármestert, hogy a pályázat közzétételéről gondoskodjon. 
3.) felkéri a Polgármestert, hogy a beérkezett pályázatokat a következő havi rendes ülésen 

terjessze a Képviselő- testület elé. 
4.) A sportreferens bére nettó 200.000,- Ft és járulékai, megbízási szerződéssel. Ennek 

forrását a Önkormányzat K1 személyi juttatások sor terhére biztosítja. 
5.) A pályázat benyújtási határideje: 2025.05.12. 
6.) A pályázati kiírásban a „Főiskola vagy Egyetem” helyett a „felsőfokú végzettség” 

kifejezés szerepeljen. 
 
Határidő: 1.,2. pont: 2025. május 5., 3. pont: 2025. május 30. 
Felelős: Kabinetiroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 




